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Załącznik do protokołu nr BR.0002.1.2022 

z obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 18 stycznia 2022 r. 

 

TRANSKRYPCJA WYPOWIEDZI I DYSKUSJI POCZYNIONYCH W CZASIE OBRAD XLVII SESJI RADY MIEJSKIEJ W 

SULECHOWIE W DNIU 18 STYCZNIA 2022 R. 

 

Zapis trwa 1godzinę, 22 minuty i 14 sekund 

 

00:00:55.000 --> 00:01:02.300 

Szanowni Państwo. 

 

00:01:02.300 --> 00:01:07.800 

Godzina 10.00, więc zaczynamy. Otwieram XLVII zwyczajną sesje 

 

00:01:07.800 --> 00:01:11.200 

Rady Miejskiej VIII kadencji. Witam na dzisiejszej sesji 

 

00:01:11.200 --> 00:01:14.900 

Burmistrza Sulechowa Pana Wojciecha Sołtysa. Dzień dobry, 

 

00:01:14.900 --> 00:01:18.600 

witam serdecznie. Dzień dobry. Zastępcę Burmistrza Pana 

 

00:01:18.600 --> 00:01:21.800 

Marcina Górznego. Tutaj nie widzę. Czy jest Pan zastępca Panie 

 

00:01:21.800 --> 00:01:26.900 

Burmistrzu? No niestety Pan Marcin jest nieobecny. Zastępcy 

 

00:01:26.900 --> 00:01:29.700 

nie ma, dobrze. Witam również Zastępcę Burmistrza i 

 

00:01:29.700 --> 00:01:35.400 

Sekretarza Gminy Sulechów Panią Magdalenę Klucznik. Dzień dobry Państwu. 

 

00:01:35.400 --> 00:01:39.100 

Witam Skarbnika Gminy Sulechów Pana Marcina Fafułę. 

 

00:01:39.100 --> 00:01:42.500 

Dzień dobry. Ja niestety mam kłopot z kamerą, także na 

 

00:01:42.500 --> 00:01:44.300 

razie nie będzie mnie widać, ale jestem. Dzień dobry. Witam 

 

00:01:44.300 --> 00:01:50.800 

również Sołtysów sołectw z Gminy Sulechów, Kierowników wydziału 

 

00:01:50.800 --> 00:01:54.100 

Urzędu Miejskiego, obsługę prawną i Kierowników jednostek organizacyjnych. 

 

00:01:54.100 --> 00:01:58.700 

Serdecznie witam Mieszkańców Gminy Sulechów oraz wszystkich Państwa 
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00:01:58.700 --> 00:02:01.900 

obecnych na dzisiejszej sesji. Wysoka Rado. 

 

00:02:01.900 --> 00:02:05.800 

Stwierdzam na podstawie listy obecności, że na ustawowy stan 

 

00:02:05.800 --> 00:02:09.900 

wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej 

 

00:02:09.900 --> 00:02:12.600 

sesji jest obecnych (...) Tutaj Panie Bartku czy klikaliśmy już kworum? Dzień 

 

00:02:12.600 --> 00:02:16.200 

dobry. Proszę Państwa, tak mam włączone kworum, Państwo na 

 

00:02:16.200 --> 00:02:19.600 

razie potwierdzają. Na ten moment jest 14 potwierdzonych obecności. 

 

00:02:19.600 --> 00:02:23.000 

Kto nie potwierdził jakby Panie Bartku można było wyczytać to byśmy 

 

00:02:23.000 --> 00:02:27.000 

wywołali te osoby. Już czytam. Pani Arleta Lubieniec. 

 

00:02:27.000 --> 00:02:30.400 

Pan Piotr Miszkiewicz, ale z tego co wiem może się okazać, 

 

00:02:30.400 --> 00:02:33.900 

że go nie będzie dzisiaj, bo jest chory. Pana Różyckiego nie 

 

00:02:33.900 --> 00:02:36.800 

będzie. Nie ma jeszcze Pana Brodzikowskiego potwierdzonego i Pana Wojciecha Szefnera. 

 

00:02:36.800 --> 00:02:43.000 

W tym momencie 16 obecności potwierdzonych, czyli jeszcze 

 

00:02:43.000 --> 00:02:46.200 

brakuje Pana Szefnera, Pana Brodzikowskiego, Pani Arlety 

 

00:02:46.200 --> 00:02:50.100 

Lubieniec i Pana Miszkiewicza. Pani Arleta jest w szpitalu. 

 

00:02:50.100 --> 00:02:54.300 

Dziękuję za informację. Czyli nie będzie. Miłosz się też 

 

00:02:54.300 --> 00:02:58.700 

spóźni. To wiem, że Pana Piotra nie będzie, więc mamy trzech 

 

00:02:58.700 --> 00:03:02.900 

radnych. Jeszcze kto nam został? Pan Szefner w tej sytuacji jeszcze tutaj został. Ale ja go tu nie 

 

00:03:02.900 --> 00:03:08.000 
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widzę, więc na razie zamykamy. W tym momencie też go 

 

00:03:08.000 --> 00:03:11.300 

tutaj nie widzę. Zamykamy. Czyli 16 tak? 

 

00:03:11.300 --> 00:03:14.800 

Tak, 16 na ten moment. Zapisuję. Stwierdzam na podstawie listy 

 

00:03:14.800 --> 00:03:18.200 

obecności, że na ustawowy stan wynoszący 21 radnych Rady 

 

00:03:18.200 --> 00:03:21.600 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych jest 

 

00:03:21.600 --> 00:03:28.400 

16 radnych. W związku z tym stwierdzam, że obrady XLVII VIII kadencji 

 

00:03:28.400 --> 00:03:32.100 

Rady Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

00:03:32.100 --> 00:03:35.200 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, więc nie będę go 

 

00:03:35.200 --> 00:03:38.900 

odczytywać. Czy do proponowanego porządku obrad ktoś z Państwa Radnych lub 

 

00:03:38.900 --> 00:03:41.800 

Pan Burmistrz zgłasza jakieś poprawki? Bardzo proszę Panie 

 

00:03:41.800 --> 00:03:45.000 

Burmistrzu. Panie Przewodniczący. 

 

00:03:45.000 --> 00:03:48.900 

Zgodnie z tym o czym wczoraj starałem się Państwa poinformować 

 

00:03:48.900 --> 00:03:54.400 

proszę o wprowadzenie dodatkowo druku nr. 500 dotyczącego odpłatności za szalet miejski, 

 

00:03:54.400 --> 00:04:00.000 

to jest podyktowane tym, że mamy w najbliższych dniach informacje 

 

00:04:00.000 --> 00:04:04.300 

będzie już przyłącze, będzie prąd, w związku z tym będzie możliwość 

 

00:04:04.300 --> 00:04:07.500 

uruchomienia. Natomiast, aby uruchomić okazuje się, że 

 

00:04:07.500 --> 00:04:11.300 

musi też być uchwała odnosząca się wprost dostawcza. Także 

 

00:04:11.300 --> 00:04:15.300 

bardzo proszę o dodanie tego dodatkowego punktu. Pozwolę sobie 
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00:04:15.300 --> 00:04:18.000 

od razu przy tej okazji też powiedzieć, że do dwóch uchwał 

 

00:04:18.000 --> 00:04:21.900 

tych, o których mówiliśmy na komisjach będą też w autopoprawce. Dziękuję. 

 

00:04:21.900 --> 00:04:26.000 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze tutaj ma uwagi, 

 

00:04:26.000 --> 00:04:31.000 

propozycje? Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. Zmiana 

 

00:04:31.000 --> 00:04:34.400 

w porządku obrad zaproponowana przez Pana Burmistrza druk 

 

00:04:34.400 --> 00:04:40.500 

numer 500 szalet. Jak rozumiem w punkcie 6 i ostatni punkt 

 

00:04:40.500 --> 00:04:44.400 

to jest punkt 11 tak? Czyli wprowadzenie do porządku obrad 

 

00:04:44.400 --> 00:04:48.000 

w punkcie 6.11 druku numer 500. 

 

00:04:48.000 --> 00:04:53.100 

Panie Bartku, jesteśmy gotowi? To uruchomiamy głosowanie. 

 

00:04:53.100 --> 00:04:57.400 

Bardzo Proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

00:04:57.400 --> 00:05:14.100 

Radny Roman Wilczyński bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

00:05:14.100 --> 00:05:21.400 

Za 16 radnych, 0 radnych przeciw, 0 radnych wstrzymujących się. 

 

00:05:21.400 --> 00:05:25.300 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została przyjęta. Przechodzimy 

 

00:05:25.300 --> 00:05:28.200 

do kolejnego punktu. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej 

 

00:05:28.200 --> 00:05:32.100 

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Informacje 

 

00:05:32.100 --> 00:05:35.700 

Państwo otrzymaliście drogą mailową, dlatego nie będę odczytywał tego 

 

00:05:35.700 --> 00:05:38.900 

sprawozdania. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz ma 

 

00:05:38.900 --> 00:05:43.200 

pytania do tego sprawozdania? Nie widzę. 
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00:05:43.200 --> 00:05:46.500 

Zatem przejdźmy do kolejnego punktu. Punkt 4. 

 

00:05:46.500 --> 00:05:49.500 

Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej z 

 

00:05:49.500 --> 00:05:53.700 

prac komisji w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę Przewodniczącego. 

 

00:05:53.700 --> 00:05:56.400 

Pan Piotr Bodnar chyba prowadził tą komisję, dobrze pamiętam? 

 

00:05:56.400 --> 00:05:59.800 

Dobrze nie. Komisji do Spraw Wsi Pana Piotra Bodnara o przedstawienie 

 

00:05:59.800 --> 00:06:03.100 

sprawozdania z prac komisji. Czy za Wojciecha Szefnera Panie 

 

00:06:03.100 --> 00:06:05.400 

Radny też Pan będzie to przedstawiał? Chyba, że Pan Radny 

 

00:06:05.400 --> 00:06:08.400 

Wojciech Szefner jest już obecny. Nie wiem jak to wygląda. 

 

00:06:08.400 --> 00:06:13.400 

No nie widzę w tej chwili Pana Wojtka, także myśl, że 

 

00:06:13.400 --> 00:06:17.200 

ja mogę odczytać Komisje Budżetu i Gospodarki i Komisje Do 

 

00:06:17.200 --> 00:06:19.700 

Spraw Wsi głosowania, także nie ma żadnego problemu Myślę, 

 

00:06:19.700 --> 00:06:23.900 

że zrobię to za jednym razem żeby też nie komplikować i jak 

 

00:06:23.900 --> 00:06:27.200 

najkrócej żeby to trwało. Dobrze. Bardzo proszę Panie Radny. 

 

00:06:27.200 --> 00:06:32.600 

Szanowni Państwo. Komisja Budżetu i Gospodarki oraz Komisja 

 

00:06:32.600 --> 00:06:35.700 

Do Spraw Wsi obradowała wspólnie w dniu 11 stycznia. 

 

00:06:35.700 --> 00:06:40.000 

Miałem zaszyć zaszczyt prowadzić te posiedzenie. Przedstawię po 

 

00:06:40.000 --> 00:06:44.200 

kolei co się działo. Druk nr. 490 

 

00:06:44.200 --> 00:06:48.700 
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został rozpatrzony. To był druk w sprawie ograniczenia sprzedaży 

 

00:06:48.700 --> 00:06:52.200 

napojów alkoholowych w godzinach nocnych. Zarówno Komisja 

 

00:06:52.200 --> 00:06:57.000 

Budżetu i Gospodarki jak i Komisja Do Spraw Wsi poparły tą 

 

00:06:57.000 --> 00:07:00.000 

uchwałę. Wynik głosowania Komisja Budżetu i Gospodarki za 

 

00:07:00.000 --> 00:07:03.900 

8 osób, 0 przeciw, 1 osoba się wstrzymała, Komisja Do 

 

00:07:03.900 --> 00:07:08.200 

Spraw Wsi za 7 osób, 1 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. 

 

00:07:08.200 --> 00:07:12.600 

Druk numer 491 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

 

00:07:12.600 --> 00:07:17.800 

Lubuskiemu. Komisja Budżetu i Gospodarki za 9, 0 przeciw, 0 

 

00:07:17.800 --> 00:07:22.400 

wstrzymujących się, Komisja Do Spraw Wsi za 8, przeciw 0, 0 wstrzymujących 

 

00:07:22.400 --> 00:07:26.600 

się. Druk numer 492 w sprawie projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

 

00:07:26.600 --> 00:07:30.400 

użytku ekologicznego błotne dołki na terenie Gminy Sulechów. 

 

00:07:30.400 --> 00:07:34.300 

Wyniki głosowania Komisja Budżetu i Gospodarki za 9, 0 przeciw, 

 

00:07:34.300 --> 00:07:39.700 

0 wstrzymujących się, Komisja Do Spraw Wsi za 9, przeciw 0, 0 wstrzymujących 

 

00:07:39.700 --> 00:07:44.300 

się. Druk numer 493 w sprawie projektu uchwały w sprawie ustanowienia użytku 

 

00:07:44.300 --> 00:07:48.000 

ekologicznego bagna przy Odrze na terenie Gminy Sulechów. Komisja 

 

00:07:48.000 --> 00:07:51.600 

Budżetu i Gospodarki za 9, przeciw 0, 0 wstrzymujących się, 

 

00:07:51.600 --> 00:07:55.500 

Komisja Do Spraw Wsi za 9, przeciw 0, 0 wstrzymujących się. 

 

00:07:55.500 --> 00:08:00.400 

Druk numer 494 w sprawie projektu uchwały w sprawie programu 
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00:08:00.400 --> 00:08:03.400 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

 

00:08:03.400 --> 00:08:06.700 

zwierząt na terenie Gminy Sulechów w roku 2022. 

 

00:08:06.700 --> 00:08:12.000 

Komisja Budżetu i Gospodarki za 9, przeciw, 0, 0 wstrzymujących się, 

 

00:08:12.000 --> 00:08:16.200 

Komisja Do Spraw Wsi za 9, przeciw 0, 0 wstrzymujących się. 

 

00:08:16.200 --> 00:08:21.100 

Druk numer 495 w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 

 

00:08:21.100 --> 00:08:24.200 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 

 

00:08:24.200 --> 00:08:27.200 

obszarze Gminy Sulechów. Komisja budżetu i Gospodarki za 

 

00:08:27.200 --> 00:08:30.800 

10, przeciw 0, 0 wstrzymujących się, Komisja Do Spraw Wsi za 

 

00:08:30.800 --> 00:08:36.000 

10, przeciw 0, 0 wstrzymujących się. Druk numer 496 w 

 

00:08:36.000 --> 00:08:38.800 

sprawie regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

 

00:08:38.800 --> 00:08:43.800 

rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach. Komisja Budżetu i Gospodarki 

 

00:08:43.800 --> 00:08:47.800 

za 9, przeciw 0, 1 osoba się wstrzymała, Komisja Do Spraw 

 

00:08:47.800 --> 00:08:51.700 

wsi za 9, przeciw 0, 1 osoba się wstrzymała. 

 

00:08:51.700 --> 00:08:56.900 

Druk numer 497 w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały 

 

00:08:56.900 --> 00:09:00.500 

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

 

00:09:00.500 --> 00:09:03.300 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 

 

00:09:03.300 --> 00:09:08.300 

Sulechów. Komisja Budżetu i Gospodarki za 10, przeciw 0, 0 

 

00:09:08.300 --> 00:09:11.700 

wstrzymujących się. Wyniki głosowania Komisji Do Spraw Wsi 
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00:09:11.700 --> 00:09:17.400 

za 10, przeciw 0, 0 wstrzymujących się. Druk numer 498 

 

00:09:17.400 --> 00:09:20.100 

w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzanie ścieków 

 

00:09:20.100 --> 00:09:24.300 

na terenie Gminy Sulechów. Wyniki głosowania Komisja Budżetu 

 

00:09:24.300 --> 00:09:27.700 

i Gospodarki za 9, przeciw 0, 1 osoba się wstrzymała. 

 

00:09:27.700 --> 00:09:32.300 

Wynik głosowania Komisja Do Spraw Wsi za 8, przeciw 0, 2 osoby 

 

00:09:32.300 --> 00:09:37.200 

się wstrzymały. Druk nr. 499 w sprawie planu pracy Komisji 

 

00:09:37.200 --> 00:09:41.000 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie na rok 2022. 

 

00:09:41.000 --> 00:09:46.400 

Komisja Budżetu i Gospodarki za 10, przeciw 0, 0 wstrzymujących się, 

 

00:09:46.400 --> 00:09:50.500 

Komisją Do Spraw Wsi za 9, przeciw 0, 0 wstrzymujących się. 

 

00:09:50.500 --> 00:09:55.600 

Dodatkowo podczas trwania obrad komisji dyskutowano w sprawie 

 

00:09:55.600 --> 00:10:00.000 

wniosków Gminy Sulechów do programu Polski Ład, Burmistrz przedstawił 

 

00:10:00.000 --> 00:10:04.400 

swoje wnioski jakie złoży do tego programu przez Gminę Sulechów, 

 

00:10:04.400 --> 00:10:08.200 

a jakie są złożone. W sprawach różnych omówiono problematykę znacznego 

 

00:10:08.200 --> 00:10:12.700 

wzrostu cen mediów. Chodziło o energię i o gaz. 

 

00:10:12.700 --> 00:10:16.900 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. 

 

00:10:16.900 --> 00:10:20.100 

Pana Wojciecha Szefnera nie widzę. Zatem przejdźmy do 

 

00:10:20.100 --> 00:10:24.200 

kolejnej komisji. Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Przestrzegania 

 

00:10:24.200 --> 00:10:28.300 
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Prawa i Ochrony Środowiska Pana Przemysława Podkłada o przedstawienie sprawozdania 

 

00:10:28.300 --> 00:10:32.200 

z prac komisji. Czy za Pana Miłosza też? Tak, też. 

 

00:10:32.200 --> 00:10:36.600 

Witam Państwa serdecznie. Dobrze, bardzo proszę. Panie Przewodniczący, 

 

00:10:36.600 --> 00:10:39.600 

Panie i Panowie Radni, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. 

 

00:10:39.600 --> 00:10:45.700 

Prowadziłem wspólne posiedzenie komisji w dniu 13 stycznia 

 

00:10:45.700 --> 00:10:50.900 

bieżącego roku, były to połączone Komisje Przestrzegania Prawa 

 

00:10:50.900 --> 00:10:56.500 

i Ochrony Środowiska oraz Zdrowia, Oświaty i Kultury. Przede 

 

00:10:56.500 --> 00:10:59.500 

wszystkim zajmowaliśmy się opiniowaniem projektów uchwał 

 

00:10:59.500 --> 00:11:05.900 

na dzisiejszą sesję. Odczytam wyniki głosowania Komisji Przestrzegania 

 

00:11:05.900 --> 00:11:08.300 

Prawa i Ochrony Środowiska, którego jestem przewodniczącym tej 

 

00:11:08.300 --> 00:11:15.400 

komisji i odczytam też wyniki Komisji Zdrowia, Oświaty i 

 

00:11:15.400 --> 00:11:18.900 

Kultury. Nie będę czytał już nazw tych uchwał tylko drukami, 

 

00:11:18.900 --> 00:11:22.000 

żeby to szybciej poszło. Druk 490. Komisja 

 

00:11:22.000 --> 00:11:28.900 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 6 za, 0 przeciw,0 wstrzymujących 

 

00:11:28.900 --> 00:11:35.300 

się. Komisja Zdrowia, Oświaty i Kultury 4 za, 0 sprzeciwów, 0 

 

00:11:35.300 --> 00:11:38.500 

wstrzymujących się. Druk 491. 

 

00:11:38.500 --> 00:11:43.800 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 6za, 0 

 

00:11:43.800 --> 00:11:48.300 

wstrzymujących się, 0 sprzeciwów. Komisja Zdrowia, Oświaty 
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00:11:48.300 --> 00:11:51.700 

i Kultury 4 głosy za, 0 sprzeciwów, 0 głosów wstrzymujących się. 

 

00:11:51.700 --> 00:11:55.900 

Druk 492. 

 

00:11:55.900 --> 00:12:01.600 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

 

00:12:01.600 --> 00:12:05.100 

pozytywnie 7 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

00:12:05.100 --> 00:12:09.700 

Tak samo pozytywnie Komisja Zdrowia, Oświaty i Kultury 5 

 

00:12:09.700 --> 00:12:14.000 

za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. Druk 493. 

 

00:12:14.000 --> 00:12:18.700 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 7 

 

00:12:18.700 --> 00:12:22.700 

głosów, 0 sprzeciwu, 0 głosów wstrzymujących się i Komisja 

 

00:12:22.700 --> 00:12:27.500 

Zdrowia, Oświaty i Kultury 5 za, 0sprzeciwów,0 głosów wstrzymujących 

 

00:12:27.500 --> 00:12:30.600 

się. Druk 494. 

 

00:12:30.600 --> 00:12:34.500 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska także 

 

00:12:34.500 --> 00:12:39.800 

zaopiniowała pozytywnie 7 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 

 

00:12:39.800 --> 00:12:44.100 

głosów wstrzymujących się i Komisja Zdrowia, Oświaty i Kultury 

 

00:12:44.100 --> 00:12:48.200 

także pozytywnie 5 za, 0 sprzeciwów, 0 głosów wstrzymujących się. 

 

00:12:48.200 --> 00:12:57.100 

Druk 495. 7 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się, czyli 

 

00:12:57.100 --> 00:13:03.100 

pozytywnie i Komisja Zdrowia, Oświaty i Kultury 5 za, 

 

00:13:03.100 --> 00:13:07.100 

0sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. Druk 496. 

 

00:13:07.100 --> 00:13:12.600 

Tutaj też wszystko było pozytywne w obydwóch komisjach. 
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00:13:12.600 --> 00:13:15.700 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 7 

 

00:13:15.700 --> 00:13:20.200 

za, 0sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. Komisja Zdrowia, Oświaty 

 

00:13:20.200 --> 00:13:26.000 

i Kultury 5 za, 0 wstrzymujących, 0 sprzeciwów. 

 

00:13:26.000 --> 00:13:29.800 

Druk 497. 

 

00:13:29.800 --> 00:13:33.300 

Komisja Przestrzegana Prawa i Ochrony Środowiska wyniki tego 

 

00:13:33.300 --> 00:13:36.400 

głosowania 7 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

00:13:36.400 --> 00:13:40.300 

Komisja Zdrowia, Oświaty i Kultury 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

00:13:40.300 --> 00:13:45.100 

się. Druk 498. 

 

00:13:45.100 --> 00:13:49.400 

Tutaj też wszystko zostało zaopiniowane pozytywnie. Komisja 

 

00:13:49.400 --> 00:13:52.100 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 7 za, 0 przeciw, 0 

 

00:13:52.100 --> 00:13:57.300 

wstrzymujących się. Komisja Zdrowia, Oświaty i Kultury 5 

 

00:13:57.300 --> 00:14:02.200 

za 0, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. Ostatni tutaj 

 

00:14:02.200 --> 00:14:06.000 

druk, ostatni projekt uchwały jaki opiniowaliśmy to jest druk 

 

00:14:06.000 --> 00:14:10.300 

499. Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 7 

 

00:14:10.300 --> 00:14:14.000 

za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. Komisja Zdrowia, Oświaty 

 

00:14:14.000 --> 00:14:18.800 

i Kultury 5 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

00:14:18.800 --> 00:14:26.300 

Po zaopiniowaniu projektów uchwał, które dzisiaj będziemy tutaj 

 

00:14:26.300 --> 00:14:32.700 
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podejmować na dzisiejszej sesji odbyła się także dyskusja nad Polskim 

 

00:14:32.700 --> 00:14:37.500 

Ładem i o wnioskach jakie Pan burmistrz przedstawił nam, 

 

00:14:37.500 --> 00:14:42.100 

jakie wnioski złożył w imieniu gminy do tego programu. 

 

00:14:42.100 --> 00:14:48.000 

W sprawach różnych radni zwrócili uwagę na oznakowanie w niektórych 

 

00:14:48.000 --> 00:14:50.600 

miejscach parkingowych zlokalizowanych na terenach gminy 

 

00:14:50.600 --> 00:14:54.700 

tam jest sprawa niewyjaśniona czy to są parkingi nasze gminne czy 

 

00:14:54.700 --> 00:15:01.900 

spółdzielcze i była prośba o to, aby zweryfikować to 

 

00:15:01.900 --> 00:15:09.200 

i nam przedstawić. Osiedle Zacisze tutaj jest takim przykładem takich 

 

00:15:09.200 --> 00:15:13.300 

sytuacji, nie wiadomo czy to jest parking gminny czy spółdzielczy. 

 

00:15:13.300 --> 00:15:18.400 

Także taka była prośba. Radny Roman Rakowski prosił o uzupełnienie 

 

00:15:18.400 --> 00:15:21.500 

tabliczek z nazwami ulic w miejscach gdzie ich brak. 

 

00:15:21.500 --> 00:15:28.600 

Pan Radny Rakowski zwrócił także uwagę na konieczność uporządkowania 

 

00:15:28.600 --> 00:15:31.800 

organizacji ruchu w okolicach ulicy Żurawiej, Olbromskiego oraz 

 

00:15:31.800 --> 00:15:36.700 

Radka. Już kolejny raz się zajmiemy tą problematyką, bo 

 

00:15:36.700 --> 00:15:41.000 

my to widzimy. Mam nadzieję, że na wiosnę będzie tak zwana 

 

00:15:41.000 --> 00:15:46.700 

Komisja Objazdowa i wtedy spróbujemy zaradzić coś temu. 

 

00:15:46.700 --> 00:15:53.800 

Co tutaj mam jeszcze. 

 

00:15:53.800 --> 00:15:58.500 

Aha, także była prośba radnych o uporządkowanie sytuacji z 
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00:15:58.500 --> 00:16:01.600 

parkowaniem na placu przy kościele placu kościelnym i 

 

00:16:01.600 --> 00:16:06.400 

na ulicy Handlowej. Radna Małgorzata Matuszewska zwróciła uwagę 

 

00:16:06.400 --> 00:16:09.400 

na brak reakcji, niewłaściwą i spóźnioną reakcję służb odpowiedzialnych 

 

00:16:09.400 --> 00:16:15.200 

za usuwanie śniegu i lodu w jednym z dni poprzedzających nowy 

 

00:16:15.200 --> 00:16:21.300 

rok. A także Pan Burmistrz tutaj też ważną sprawę zaznaczył 

 

00:16:21.300 --> 00:16:26.000 

i nam tutaj wskazał, przedstawił sytuację związaną z 

 

00:16:26.000 --> 00:16:29.700 

brakiem obsady, karetki, pogotowia ratunkowego. Dziękuję bardzo. 

 

00:16:29.700 --> 00:16:35.200 

Dziękuję. Pan Radny Wojciech Szefner dołączył do naszego spotkania. 

 

00:16:35.200 --> 00:16:38.700 

Więc bardzo proszę Państwa Radnych o kliknięcie kworum, a 

 

00:16:38.700 --> 00:16:42.100 

Pana Radnego Wojciecha Szefnera Przewodniczącego Komisji Budżetu 

 

00:16:42.100 --> 00:16:44.200 

i Gospodarki o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 

 

00:16:44.200 --> 00:16:47.900 

Dzień dobry wszystkim. 

 

00:16:47.900 --> 00:16:51.400 

Przepraszam za spóźnienie. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie 

 

00:16:51.400 --> 00:16:55.000 

Burmistrzu, Szanowni Goście. 

 

00:16:55.000 --> 00:16:57.200 

Protokół z wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarstw i 

 

00:16:57.200 --> 00:17:02.300 

Komisji Do Spraw Wsi, którą prowadził ostatnio Pan Radny Piotr 

 

00:17:02.300 --> 00:17:05.600 

Bodnar i przedstawię protokół tylko części dotyczącej Komisji 

 

00:17:05.600 --> 00:17:10.600 

Budżetu i Gospodarki. Głosowania w sprawie uchwał, druk numer 
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00:17:10.600 --> 00:17:16.900 

490. 8 radnych za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się. 

 

00:17:16.900 --> 00:17:21.200 

Druk nr. 491 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

 

00:17:21.200 --> 00:17:26.300 

Lubuskiemu. 9 głosów za, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się. 

 

00:17:26.300 --> 00:17:29.800 

Druk nr. 492 w sprawie projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

 

00:17:29.800 --> 00:17:33.200 

użytku ekologicznego błotne dołki na terenie Gminy Sulechów. 9 głosów 

 

00:17:33.200 --> 00:17:36.500 

za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Druk nr. 

 

00:17:36.500 --> 00:17:41.200 

493 w sprawie projektu uchwały w sprawie ustanowienia użytku 

 

00:17:41.200 --> 00:17:44.800 

ekologicznego bagna przy Odrze na terenie Gminy Sulechów. Również 

 

00:17:44.800 --> 00:17:47.700 

9 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Druk nr. 

 

00:17:47.700 --> 00:17:51.700 

494 w sprawie projektu uchwały w sprawie programu opieki 

 

00:17:51.700 --> 00:17:55.100 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

 

00:17:55.100 --> 00:17:58.700 

na terenie Gminy Sulechów w 2022 roku. 

 

00:17:58.700 --> 00:18:03.800 

9 głosów za, 0 przeciwnych,0 wstrzymujących się. 

 

00:18:03.800 --> 00:18:07.400 

Druk nr. 495 w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 

 

00:18:07.400 --> 00:18:10.900 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na obszarze 

 

00:18:10.900 --> 00:18:14.400 

Gminy Sulechów. 10 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujący się. 

 

00:18:14.400 --> 00:18:18.400 

Druk numer 496 w sprawie regulaminu prowadzenia handlu w 

 

00:18:18.400 --> 00:18:22.700 
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piątki i soboty przez rolników i ich domowników w wyznaczonych miejscach. 

 

00:18:22.700 --> 00:18:26.100 

9 za, 0 przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się. 

 

00:18:26.100 --> 00:18:29.300 

Druk nr. 497 w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały 

 

00:18:29.300 --> 00:18:32.600 

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

 

00:18:32.600 --> 00:18:36.100 

budowy oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Sulechów. 

 

00:18:36.100 --> 00:18:39.900 

10 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Druk 

 

00:18:39.900 --> 00:18:43.700 

numer 498 w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

 

00:18:43.700 --> 00:18:48.300 

ścieków na terenie Gminy Sulechów. 9 głosów za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący 

 

00:18:48.300 --> 00:18:52.700 

się. Druk nr. 499 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

 

00:18:52.700 --> 00:18:56.400 

Miejskiej w Sulechowie na 2022 rok. 

 

00:18:56.400 --> 00:19:00.300 

10 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

00:19:00.300 --> 00:19:03.400 

W sprawach różnych z tego co wiem to już Piotr Bodnar przedstawiał 

 

00:19:03.400 --> 00:19:06.800 

jakie tematy były poruszane na tym wspólnym posiedzeniu. 

 

00:19:06.800 --> 00:19:10.900 

Protokół do wglądu. Jak będą pytania chętnie odpowiem. 

 

00:19:10.900 --> 00:19:12.900 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Ja tylko potwierdzam. 

 

00:19:12.900 --> 00:19:17.900 

Mamy teraz 17 obecnych, czyli dalej mamy kworum. Pan Radny 

 

00:19:17.900 --> 00:19:23.500 

Wojciech Szefner poszedł. Właściwie to może niepotrzebnie Pana 

 

00:19:23.500 --> 00:19:26.700 

Wojciecha wywołałem, bo Pan Piotr Bodnar już odczytał sprawozdanie, 
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00:19:26.700 --> 00:19:30.000 

ale to tak z rozpędu. Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z Państwa 

 

00:19:30.000 --> 00:19:33.000 

Radnych chce zabrać głos z tym punkcie? Nie widzę. Zatem 

 

00:19:33.000 --> 00:19:37.300 

przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 5. 

 

00:19:37.300 --> 00:19:40.000 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulechowa w okresie 

 

00:19:40.000 --> 00:19:45.200 

międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

00:19:45.200 --> 00:19:48.900 

Ja podobnie jak Pan przewodniczący przekazałem w formie elektronicznej 

 

00:19:48.900 --> 00:19:53.100 

tradycyjnie informacje z działalności międzysesyjnej. 

 

00:19:53.100 --> 00:19:58.600 

Pozwolę sobie tylko Państwu uzupełnić, dopowiedzieć więcej. 

 

00:19:58.600 --> 00:20:02.100 

Zresztą tak się w jakimś sensie umawialiśmy podczas prac 

 

00:20:02.100 --> 00:20:06.100 

komisji, że o niektórych rzeczach również podczas swojej 

 

00:20:06.100 --> 00:20:12.300 

informacji Państwu powiem. W dniu 3 stycznia bieżącego roku 

 

00:20:12.300 --> 00:20:16.400 

brałem udział w spotkaniu konferencji prasowej w mieście Zielona 

 

00:20:16.400 --> 00:20:21.200 

Góra. Ta konferencja dotyczyła nowych przebiegów dróg, w 

 

00:20:21.200 --> 00:20:26.000 

tym obwodnicy zachodniej miasta Zielonej Góry i ciągu drogi 

 

00:20:26.000 --> 00:20:30.900 

wojewódzkiej w miejscowości Pomorsko do trasy S3. Dobra 

 

00:20:30.900 --> 00:20:36.100 

informacja dla nas jest taka, że jest pismo wskazujące na 

 

00:20:36.100 --> 00:20:40.100 

to, że przynajmniej część tej inwestycji nas najbardziej interesująca, a 

 

00:20:40.100 --> 00:20:45.100 

więc od miejscowości Pomorsko do S3 może zostać sfinansowana ze środków Ministerstwo 
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00:20:45.100 --> 00:20:48.600 

Obrony Narodowej. Ta inwestycja jest wyceniana na 130000000 

 

00:20:48.600 --> 00:20:53.100 

złotych, a więc dla Samorządu Sulechowskiego można by powiedzieć, że 

 

00:20:53.100 --> 00:20:57.700 

wręczyć abstrakcyjna czy trudna byłaby to do udźwignięcia kwota, 

 

00:20:57.700 --> 00:20:59.900 

ale też pamiętajmy, że nie jest to nasza droga jest droga 

 

00:20:59.900 --> 00:21:04.600 

wojewódzka. I przy tej okazji chcę Państwu powiedzieć, że w 

 

00:21:04.600 --> 00:21:10.600 

ubiegłym tygodniu 13 stycznia spotkałem się z Wojewodą Lubuskim 

 

00:21:10.600 --> 00:21:14.400 

Władysławem Dajczakiem i rozmawiałem między innymi właśnie 

 

00:21:14.400 --> 00:21:20.900 

o tym wątku związanym z przyszłym projektowaniem i przyszłymi 

 

00:21:20.900 --> 00:21:26.000 

rozwiązaniami komunikacyjnymi, a więc węzłem S3 północ Sulechów, 

 

00:21:26.000 --> 00:21:30.700 

o który wspólnie jak rozumiem chcemy bardzo mocno zabiegać, 

 

00:21:30.700 --> 00:21:34.100 

na którym nam bardzo zależy. To jest można w dużym uproszczeniu 

 

00:21:34.100 --> 00:21:37.000 

powiedzieć jakiś kolejny etap, który ma się wydarzyć po 

 

00:21:37.000 --> 00:21:40.400 

wybudowaniu mostu w Pomorsku, doprowadzenia drogi do 

 

00:21:40.400 --> 00:21:46.100 

istniejącej sieci drogowej, ale to kolejnym etapem jest 

 

00:21:46.100 --> 00:21:49.500 

właśnie to rozwiązanie komunikacyjne pozwalające dojechać do 

 

00:21:49.500 --> 00:21:53.800 

węzła i wybudowanie nowego węzła S3 północ Sulechów oraz 

 

00:21:53.800 --> 00:21:57.000 

docelowo w przyszłości obwodnicy północnej miasta Sulechowa 

 

00:21:57.000 --> 00:22:03.600 
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łączącej węzeł z drogą 32, a więc dającą dużo lepsze możliwości, 

 

00:22:03.600 --> 00:22:08.800 

dużo szybszy dojazd do drogi krajowej 32 dalej w kierunku lotniska. 

 

00:22:08.800 --> 00:22:17.900 

Bo te rozwiązania tak są układane, aby były z sobą współistniejące i jedno 

 

00:22:17.900 --> 00:22:21.400 

od drugiego jak gdyby zależy. Pragnę też Państwu powiedzieć, że 

 

00:22:21.400 --> 00:22:32.100 

w dniu 4 stycznia tutaj część z Państwa też uczestniczyła, przepraszam 

 

00:22:32.100 --> 00:22:40.200 

tutaj byłem z Panem skarbnikiem tylko na tym spotkaniu, byliśmy 

 

00:22:40.200 --> 00:22:46.000 

w firmie ROCKWOOL w Cigacicach i mieliśmy okazje zobaczyć tą 

 

00:22:46.000 --> 00:22:51.600 

nową inwestycje realizowaną przez firmę. Bardzo pozytywnie odbieram 

 

00:22:51.600 --> 00:22:56.300 

te działania, które zostały w ostatnich dwóch latach podjęte przez firmę 

 

00:22:56.300 --> 00:22:59.600 

ROCKWOOL. Myślę, że będzie jeszcze okazja o tym powiedzieć więcej, 

 

00:22:59.600 --> 00:23:03.100 

ale pozwolę sobie tylko wspomnieć, że zastosowano nowe 

 

00:23:03.100 --> 00:23:10.400 

rozwiązania przejście też w taki sposób opalania, aby 

 

00:23:10.400 --> 00:23:16.000 

ograniczyć jeszcze trochę emisyjność mówimy tu o ogrzewaniu gazowym, 

 

00:23:16.000 --> 00:23:19.100 

opalaniu. Więc to jest bardzo istotne. 

 

00:23:19.100 --> 00:23:25.100 

Oczywiście to jest związane z rozbudową zakładu i tworzeniem dobrych 

 

00:23:25.100 --> 00:23:28.400 

linii, a także zwiększenia powierzchni magazynowych. To 

 

00:23:28.400 --> 00:23:32.900 

jest istotne z punktu widzenia nowoczesności firmy, ale też rzeczywiście z punktu 

 

00:23:32.900 --> 00:23:36.800 

widzenia samego samorządu, ponieważ będzie to też miało 
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00:23:36.800 --> 00:23:42.400 

związek w przyszłości z zobowiązaniami podatkowymi. 

 

00:23:42.400 --> 00:23:49.000 

Chcę Państwu powiedzieć, że w ostatnią sobotę 15 stycznia reprezentując 

 

00:23:49.000 --> 00:23:56.200 

Sulechowskie OSP uczestniczyłem w zjeździe Związków Ochotniczych 

 

00:23:56.200 --> 00:24:00.000 

Straży Pożarnych na poziomie powiatowym. 

 

00:24:00.000 --> 00:24:03.700 

Miało to miejsce w Czerwieńsku i wspólnie druhem Łukasz Tycem 

 

00:24:03.700 --> 00:24:08.700 

reprezentowaliśmy Gminę Sulechów. Tutaj też mogę powiedzieć, że 

 

00:24:08.700 --> 00:24:13.700 

zostaliśmy wybrani do władz na poziomie powiatowym. 

 

00:24:13.700 --> 00:24:18.400 

Także będziemy mieć też realny wpływ na to co na poziomie powiatowym 

 

00:24:18.400 --> 00:24:23.800 

będzie ustalane jeśli chodzi o ochotnicze straże pożarne. 

 

00:24:23.800 --> 00:24:28.800 

Szanowni Państwo. Pan Przemysław Pokład nawiązał do informacji, 

 

00:24:28.800 --> 00:24:32.900 

którą ja Państwu już przedstawiałem związaną z tym co 

 

00:24:32.900 --> 00:24:38.000 

się dzieje w służbie zdrowia. A dokładnie rzecz ujmując w Sulechowskim 

 

00:24:38.000 --> 00:24:43.000 

Pogotowiu otrzymaliśmy oficjalne już w tej chwili pismo 

 

00:24:43.000 --> 00:24:48.100 

też o tym wspominałem, że mamy pismo wskazujące jak wygląda 

 

00:24:48.100 --> 00:24:51.700 

sytuacja a więc funkcjonuje na dzisiaj rzeczywiście nadal 

 

00:24:51.700 --> 00:24:57.300 

1 karetka. Te osoby, które były na umowach cywilno-prawnych nie 

 

00:24:57.300 --> 00:25:03.600 

przyjęły warunków zaproponowanych przez szpital powiatowy i 

 

00:25:03.600 --> 00:25:09.500 

tym samym nie świadczą pracy. Jak Państwo wiecie to na 
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00:25:09.500 --> 00:25:13.400 

pewno w sposób znaczący wpływa na bezpieczeństwo naszych mieszkańców 

 

00:25:13.400 --> 00:25:16.900 

i na to czas tak to oceniamy i w związku z tym też było 

 

00:25:16.900 --> 00:25:20.100 

to tematem poruszonym przeze mnie podczas spotkania z Panem 

 

00:25:20.100 --> 00:25:25.700 

wojewodą i oczywiście było to tematem poruszanym podczas spotkań 

 

00:25:25.700 --> 00:25:30.500 

na poziomie powiatu, a więc Rady Społecznej ZOZ. 

 

00:25:30.500 --> 00:25:34.200 

Tutaj uczestniczyła też Pani Krystyna Kochaniak z tego 

 

00:25:34.200 --> 00:25:37.500 

co wiem na dwóch spotkaniach. Ja tylko w jednym mogłem uczestniczyć osobiście, 

 

00:25:37.500 --> 00:25:40.600 

a przy okazji drugiego łączyłem się tylko z Panią dyrektor, 

 

00:25:40.600 --> 00:25:44.600 

bo inne obowiązki nie pozwoliły mi się po prostu w tym 

 

00:25:44.600 --> 00:25:48.200 

momencie pojawić w szpitalu. Natomiast istotne jest też 

 

00:25:48.200 --> 00:25:51.300 

to co wynika jakby wprost tego pisma. Szanowni Państwo. 

 

00:25:51.300 --> 00:25:56.400 

No nie możemy tutaj jako jednostka, która nie nadzoruje szpitala podawać 

 

00:25:56.400 --> 00:26:00.600 

tych danych wrażliwych jak wynagrodzenia. Natomiast mamy 

 

00:26:00.600 --> 00:26:04.400 

tutaj jednoznacznie potwierdzony jakiego rodzaju stawki były 

 

00:26:04.400 --> 00:26:10.600 

przyjęte na poziomie porozumienia rządowego generalnie z środowiskiem 

 

00:26:10.600 --> 00:26:15.300 

pracowników ratownictwa medycznego. I z pisma jednoznacznie wynika, że te 

 

00:26:15.300 --> 00:26:22.300 

przyjęte, wydyskutowane stawki zostały w Sulechowie powiększone 

 

00:26:22.300 --> 00:26:25.500 
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jeszcze o kilka złotych, takie propozycje zostały złożone. 

 

00:26:25.500 --> 00:26:28.900 

Mówię o stawkach podstawowych, tam dyskutowano o stawkach na 

 

00:26:28.900 --> 00:26:34.300 

poziomie rządowym była 40 złotych plus 30% dodatek wyjazdowy 

 

00:26:34.300 --> 00:26:37.700 

tak zwany. Wiemy, że w Sulechowie zaproponowano te 40 

 

00:26:37.700 --> 00:26:42.700 

złotych plus kilka złotych i dodatek wyjazdowy. 

 

00:26:42.700 --> 00:26:47.600 

Wiem, że nabór w cudzysłowie w formie otwartej trwa cały 

 

00:26:47.600 --> 00:26:53.000 

czas, natomiast jakie będą tego efekty trudno powiedzieć. 

 

00:26:53.000 --> 00:26:56.700 

Istotne jest też tutaj to, że duża ilość osób, która mogłaby 

 

00:26:56.700 --> 00:27:00.400 

realizować tą pracę przebywa w tej chwili na granicy wschodniej 

 

00:27:00.400 --> 00:27:08.100 

ze względu na to, że są oddelegowani do pełnienia obowiązków służbowych, to są częściowo 

 

00:27:08.100 --> 00:27:11.200 

żołnierze. Szanowni Państwo. 

 

00:27:11.200 --> 00:27:18.900 

Jeszcze jedna informacja, to jest informacja dotycząca inwestycji 

 

00:27:18.900 --> 00:27:24.200 

w terenie Nowy Świat obszar nowy Świat 2, tak nazywaliśmy ten 

 

00:27:24.200 --> 00:27:29.600 

projekt. Jest oficjalne potwierdzenie spółki, a kolejny to 

 

00:27:29.600 --> 00:27:34.000 

jest spółka, która będzie budowała ten park przemysłowy o 

 

00:27:34.000 --> 00:27:39.400 

powierzchni 76000 metrów na okrągło kwadratowych na powierzchni 

 

00:27:39.400 --> 00:27:46.900 

około 15 hektarów i wartości tej inwestycji 60000000 euro. 

 

00:27:46.900 --> 00:27:51.600 

Jest to duża spółka, która działa na terenie całej Unii 
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00:27:51.600 --> 00:27:56.000 

Europejskiej zapewniając jak gdyby tą infrastrukturę biznesową dla 

 

00:27:56.000 --> 00:28:01.900 

podmiotów gospodarczych. I tutaj dość istotne o czym chcę Państwu 

 

00:28:01.900 --> 00:28:05.800 

oczywiście poinformować to jest to, że to jest ten teren, 

 

00:28:05.800 --> 00:28:12.100 

który wspólnie z Kostrzyńsko-Słubicką strefą zbudowaliśmy jedną 

 

00:28:12.100 --> 00:28:15.300 

ofertę na właśnie 15 hektarach. Państwo pamiętacie ja 

 

00:28:15.300 --> 00:28:22.100 

sygnalizowałem, że sprzedajemy 5 hektarów po to, żeby ta 

 

00:28:22.100 --> 00:28:26.900 

oferta była właśnie dla całości, czyli dla dużej powierzchni takie było właśnie 

 

00:28:26.900 --> 00:28:32.600 

po prostu zapotrzebowania na rynku. I po drugiej stronie stoją negocjacje 

 

00:28:32.600 --> 00:28:36.200 

i uzgodnienia z firmą Panattoni. Tak naprawdę nasze tutaj 

 

00:28:36.200 --> 00:28:42.500 

lokalne uzgodnienia i rozmowy właśnie dotyczyły podmiotu Panattoni. Jak gdyby ta spółka 

 

00:28:42.500 --> 00:28:50.400 

to jest podmiot można powiedzieć w tym wypadku zależny realizujący 

 

00:28:50.400 --> 00:28:55.000 

w ramach tego wcześniej przywołanego inwestycje. 

 

00:28:55.000 --> 00:29:00.400 

Oczywiście będzie to realizowane w ramach Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 

 

00:29:00.400 --> 00:29:05.200 

i mówimy tutaj o docelowych wpływach myślę, że wykraczających powyżej 

 

00:29:05.200 --> 00:29:08.200 

2000000 złotych. Natomiast gdyby przyjąć tylko tą powierzchnię 

 

00:29:08.200 --> 00:29:11.100 

pod dachem to przewidujemy wpływu na poziomie około 1600000 

 

00:29:11.100 --> 00:29:15.300 

złotych rocznie. 

 

00:29:15.300 --> 00:29:19.800 

To są wszystkie właściwe informacje, które mogę Państwu udzielić. 
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00:29:19.800 --> 00:29:24.900 

Mogę tylko powiedzieć, że oczywiście wydane jest decyzji środowiskowej, 

 

00:29:24.900 --> 00:29:30.200 

to się wydarzyło już 2 lata temu. A jest również wydane już 

 

00:29:30.200 --> 00:29:33.200 

pozwolenie na budowę w związku z tym to jest projekt, który 

 

00:29:33.200 --> 00:29:37.900 

ma szansę rozpocząć się już w możliwie krótkim czasie. 

 

00:29:37.900 --> 00:29:42.300 

Mówiąc rozpocząć mam oczywiście na myśli przysłowiowe bicie 

 

00:29:42.300 --> 00:29:46.200 

łopatą. I to praktycznie są te najważniejsze rzeczy, o których chciałem 

 

00:29:46.200 --> 00:29:49.400 

Państwu powiedzieć. Dziękuję za uwagę. 

 

00:29:49.400 --> 00:29:53.300 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos w 

 

00:29:53.300 --> 00:29:57.200 

tym punkcie? Nie widzę. 

 

00:29:57.200 --> 00:30:02.200 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 6. Ktoś się 

 

00:30:02.200 --> 00:30:04.700 

zgłasza. Pani Krysia nam macha, ale nie zgłasza się. Pani 

 

00:30:04.700 --> 00:30:09.600 

Krysiu, bardzo proszę. Pani Radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

 

00:30:09.600 --> 00:30:14.700 

Już teraz się zgłosiła. Bardzo proszę w punkcie 5 tak? 

 

00:30:14.700 --> 00:30:18.200 

Tak. Ja mam tylko pytanie do Pana burmistrza. Panie Burmistrzu. 

 

00:30:18.200 --> 00:30:24.300 

W sprawozdaniu podaje, że odbyły się już czterokrotne próby 

 

00:30:24.300 --> 00:30:30.900 

pozyskania osoby, która by zaprojektowała centrum miasta. 

 

00:30:30.900 --> 00:30:36.800 

Wiem o co chodzi o rewitalizację miasta, o tę ulicę przy 

 

00:30:36.800 --> 00:30:41.500 
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ratuszu. Ja tak się zastanawiam, że w uzasadnieniu jest 

 

00:30:41.500 --> 00:30:45.500 

podane, że jeszcze czterokrotna próba żeby ktokolwiek się 

 

00:30:45.500 --> 00:30:50.100 

zajął tym projektowaniem. No i oczywiście jedną z przyczyn 

 

00:30:50.100 --> 00:30:55.400 

jest to, że pieniądze, które żeśmy zaproponowali za wykonanie 

 

00:30:55.400 --> 00:31:00.500 

tych projektu po prostu muszą być nierealne, bo nie ma 

 

00:31:00.500 --> 00:31:04.100 

chętnych do wykonania takiej dokumentacji. Więc wniosek nasuwa 

 

00:31:04.100 --> 00:31:09.900 

się jeden albo musimy jako radni jak to się mówi przeanalizować tą 

 

00:31:09.900 --> 00:31:13.000 

proponowaną przez nas do wykonania tej dokumentacji. 

 

00:31:13.000 --> 00:31:16.900 

I tutaj musielibyśmy się nad tym zastanowić co z tym faktem 

 

00:31:16.900 --> 00:31:20.800 

zrobić, bo ta dokumentacja jest dla nas o tyle ważna, że 

 

00:31:20.800 --> 00:31:24.500 

musicie Państwo sobie zdawać z tego sprawę, że w kolejnych naborach 

 

00:31:24.500 --> 00:31:28.400 

możemy ten wniosek zgłosić o dofinansowanie. 

 

00:31:28.400 --> 00:31:32.100 

Dlatego mnie to trochę martwi, że to się tak strasznie opóźnia, 

 

00:31:32.100 --> 00:31:38.200 

a przecież ten wniosek o rewitalizacje centrum miasta to 

 

00:31:38.200 --> 00:31:43.100 

nie jest nowe, my o tym mówimy już od bardzo dawna. Więc możecie się 

 

00:31:43.100 --> 00:31:46.000 

zastanowić co z tym zrobić, czy nie trzeba tam zwiększyć kwotę 

 

00:31:46.000 --> 00:31:49.600 

żeby znalazł się ktoś kto by tą dokumentację zrobił. 

 

00:31:49.600 --> 00:31:52.700 

Dziękuję. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 
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00:31:52.700 --> 00:31:57.600 

Pani Krystyno. Oczywiście po zakończeniu tego czwartego, które 

 

00:31:57.600 --> 00:32:02.400 

trwa, bo też [dźwięk niezrozumiały] że trzy zakończyliśmy. 

 

00:32:02.400 --> 00:32:08.900 

Tutaj są dwa wątki. Po pierwsze szeroki zakres, ponieważ mamy naprawdę dużo 

 

00:32:08.900 --> 00:32:11.800 

tych ulic wymienionych jako wspólną koncepcję i tu jest 

 

00:32:11.800 --> 00:32:14.700 

kwestia ilości co jest objęte. To jest pierwszy jak gdyby element, który 

 

00:32:14.700 --> 00:32:21.100 

może być zrewidowany. A drugi to też proszę mieć na uwadze ewidentnie 

 

00:32:21.100 --> 00:32:25.600 

będzie ścisły nadzór konserwatorski co tak naprawdę w 

 

00:32:25.600 --> 00:32:30.600 

sposób bardzo mocnym ogranicza ilość podmiotów zainteresowanych tego 

 

00:32:30.600 --> 00:32:35.600 

rodzaju uzgodnieniami. Pani Krystyno. W miesiącu lutym gdyby 

 

00:32:35.600 --> 00:32:39.500 

te rozmowy też, które prowadzimy zewnętrznie z podmiotami, które 

 

00:32:39.500 --> 00:32:43.700 

mogłyby zaproponować tego rozwiązania nie okazało się, 

 

00:32:43.700 --> 00:32:46.600 

że tak powiem skuteczne to w lutym zapewne będziemy właśnie 

 

00:32:46.600 --> 00:32:50.000 

do takiej zmiany budżetowej przystępować. 

 

00:32:50.000 --> 00:32:55.000 

Więc uspokajam. Przy następnym już tutaj, że tak powiem tylko w dwóch kierunkach 

 

00:32:55.000 --> 00:33:01.100 

można iść albo ograniczać zakres zadania albo zwiększać kwotę 

 

00:33:01.100 --> 00:33:04.800 

przewidzianą na takie uzgodnienia tak. No niestety ten 

 

00:33:04.800 --> 00:33:10.500 

problem występuje w tej chwili przy większości naszych uzgodnień 

 

00:33:10.500 --> 00:33:15.000 

gdzie występuje konserwator. Niewiele podmiotów jest zainteresowanych 
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00:33:15.000 --> 00:33:19.700 

w ogóle takimi dokumentacjami gdzie po drugiej stronie nadzór 

 

00:33:19.700 --> 00:33:23.100 

konserwatorski. No, ale rozumiemy, że przecież to się 

 

00:33:23.100 --> 00:33:26.200 

nie zmieni, więc jak najbardziej widzimy tylko tak dwa 

 

00:33:26.200 --> 00:33:30.900 

kierunki interesu tak. Dziękuję. Rozumiem, 

 

00:33:30.900 --> 00:33:34.000 

że wrócimy do tych rozmów. Dziękuję. 

 

00:33:34.000 --> 00:33:37.100 

nie widzę więcej głosów w dyskusji. Zatem przechodzimy do 

 

00:33:37.100 --> 00:33:40.700 

punktu 6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał. 

 

00:33:40.700 --> 00:33:45.100 

Na początek druk numer 490 w sprawie ograniczenia sprzedaży 

 

00:33:45.100 --> 00:33:47.700 

napojów alkoholowych w godzinach nocnych. Czy ktoś z 

 

00:33:47.700 --> 00:33:49.500 

Państwa Radnych proponuje lub Pan Burmistrz chce zabrać głos 

 

00:33:49.500 --> 00:33:54.900 

w tym punkcie? Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. Druk 

 

00:33:54.900 --> 00:33:58.200 

numer 490. Bardzo Proszę Państwa Radnych o oddanie głosu 

 

00:33:58.200 --> 00:34:22.600 

na swoich urządzeniach. Za 13 radnych, 4 radnych przeciw. 

 

00:34:22.600 --> 00:34:26.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

 

00:34:26.500 --> 00:34:31.100 

kolejnego punktu. Druk nr. 491 w sprawie udzielenia pomocy 

 

00:34:31.100 --> 00:34:34.800 

finansowej Województwu Lubuskiemu. Czy ktoś z Państwa Radnych 

 

00:34:34.800 --> 00:34:36.700 

lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie 

 

00:34:36.700 --> 00:34:40.300 
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widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę Państwa 

 

00:34:40.300 --> 00:34:54.100 

Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Za 17 

 

00:34:54.100 --> 00:34:58.200 

radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

00:34:58.200 --> 00:35:01.700 

do kolejnego punktu. Druk numer 492 w sprawie projektu uchwały 

 

00:35:01.700 --> 00:35:05.600 

w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego ''Błotne Dołki'' na 

 

00:35:05.600 --> 00:35:07.700 

terenie Gminy Sulechów. Czy ktoś z Państwa Radnych lub 

 

00:35:07.700 --> 00:35:10.500 

Pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. 

 

00:35:10.500 --> 00:35:13.600 

Zatem przejdźmy do głosowania. Druk numer 492. 

 

00:35:13.600 --> 00:35:16.300 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

00:35:16.300 --> 00:35:24.300 

za 17 radnych. 

 

00:35:24.300 --> 00:35:27.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

00:35:27.300 --> 00:35:32.800 

do kolejnego punktu. Druk nr. 493 w sprawie projektu uchwały 

 

00:35:32.800 --> 00:35:36.500 

w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego ''Bagna przy 

 

00:35:36.500 --> 00:35:38.900 

Odrze'' na terenie Gminy Sulechów. Czy ktoś z Państwa Radnych 

 

00:35:38.900 --> 00:35:41.900 

lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie 

 

00:35:41.900 --> 00:35:44.300 

widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę Państwa 

 

00:35:44.300 --> 00:35:54.500 

Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. za 17 

 

00:35:54.500 --> 00:35:58.500 

radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 
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00:35:58.500 --> 00:36:02.700 

do kolejnego punktu. Druk numer 494 w sprawie projektu uchwały 

 

00:36:02.700 --> 00:36:06.400 

w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

 

00:36:06.400 --> 00:36:09.400 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sulechów w 

 

00:36:09.400 --> 00:36:14.100 

2022 roku. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos 

 

00:36:14.100 --> 00:36:18.000 

tym punkcie? Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:36:18.000 --> 00:36:21.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Druk 

 

00:36:21.500 --> 00:36:35.300 

numer 494. Za 17 radnych. 

 

00:36:35.300 --> 00:36:39.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

00:36:39.100 --> 00:36:43.900 

do kolejnego punktu. Druk numer 495 w sprawie wyznaczenia miejsca do 

 

00:36:43.900 --> 00:36:47.200 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i 

 

00:36:47.200 --> 00:36:49.700 

ich domowników na obszarze Gminy Sulechów. Czy ktoś z 

 

00:36:49.700 --> 00:36:52.000 

Państwa Radnych lub Pan Burmistrza chce zabrać głos w tym 

 

00:36:52.000 --> 00:36:55.300 

punkcie? Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosu. 

 

00:36:55.300 --> 00:36:58.600 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

00:36:58.600 --> 00:37:08.700 

Za 17 radnych. 

 

00:37:08.700 --> 00:37:12.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

00:37:12.000 --> 00:37:16.600 

do kolejnego punktu. Druk numer 496 w sprawie regulaminu prowadzenia 

 

00:37:16.600 --> 00:37:20.700 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych 
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00:37:20.700 --> 00:37:23.700 

miejscach. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:37:23.700 --> 00:37:26.700 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę 

 

00:37:26.700 --> 00:37:42.800 

Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Za 16 

 

00:37:42.800 --> 00:37:46.600 

radnych, 1 radny się wstrzymał. Stwierdzam, że uchwała została 

 

00:37:46.600 --> 00:37:50.400 

przyjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk nr. 497 

 

00:37:50.400 --> 00:37:56.500 

w sprawie projektu uchwały w sprawie o zmianie uchwały zasad 

 

00:37:56.500 --> 00:37:59.700 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

 

00:37:59.700 --> 00:38:03.200 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Sulechów. 

 

00:38:03.200 --> 00:38:05.200 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać 

 

00:38:05.200 --> 00:38:07.900 

głos w tym punkcie? To jest autopoprawka. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:38:07.900 --> 00:38:11.500 

Szanowni Państwo. W nawiązaniu do tego o czym rozmawialiśmy na 

 

00:38:11.500 --> 00:38:16.300 

komisjach proszę abyś w formie autopoprawki nanieśli zmianę 

 

00:38:16.300 --> 00:38:22.100 

w uzasadnieniu. Państwo dostaliście na pewno w formie papierowej 

 

00:38:22.100 --> 00:38:28.400 

tą zmianę. chodzi o wprowadzenie publikatora Dziennik Urzędowy z 2021 

 

00:38:28.400 --> 00:38:32.100 

roku pozycja 743 i tylko taką zmianę wnioskuję. 

 

00:38:32.100 --> 00:38:35.300 

Dziękuję. 

 

00:38:35.300 --> 00:38:39.200 

Tutaj mamy zamieszczoną tą autopoprawkę w naszym systemie eSesja. Czy 

 

00:38:39.200 --> 00:38:42.000 
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ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:38:42.000 --> 00:38:45.300 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania najpierw autopoprawki. 

 

00:38:45.300 --> 00:38:51.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu nad autopoprawką Burmistrza 

 

00:38:51.500 --> 00:38:57.700 

Sulechowa do uchwały nr. 497 zmiana publikatora. 

 

00:38:57.700 --> 00:39:02.800 

Za 17 radnych. 

 

00:39:02.800 --> 00:39:06.900 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

00:39:06.900 --> 00:39:12.300 

do głosowania całego druku. Druk nr. 497 wraz z autopoprawką. 

 

00:39:12.300 --> 00:39:15.000 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

00:39:15.000 --> 00:39:27.700 

Za 17 radnych. 

 

00:39:27.700 --> 00:39:31.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

00:39:31.400 --> 00:39:37.100 

do kolejnego punktu. Druk numer 498 w sprawie regulaminu dostarczania 

 

00:39:37.100 --> 00:39:40.700 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sulechów. 

 

00:39:40.700 --> 00:39:44.100 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać 

 

00:39:44.100 --> 00:39:46.400 

głos w tym punkcie? Tu również mamy autopoprawkę. Bardzo 

 

00:39:46.400 --> 00:39:50.600 

proszę Panie Burmistrzu. Szanowni Państwo. Również zakładam, że macie w formie papierowej 

 

00:39:50.600 --> 00:39:53.700 

treść autopoprawki. panie Burmistrzu, mamy. 

 

00:39:53.700 --> 00:39:59.000 

Więc proszę oficjalnie o naniesienie autopoprawki w 

 

00:39:59.000 --> 00:40:05.200 

formie następującej w uchwale w §3 ustęp 1 punkt 4 po słowach 
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00:40:05.200 --> 00:40:08.600 

nie mniejszych niż półtorej metra sześciennego na godzinę 

 

00:40:08.600 --> 00:40:12.800 

dopisać w budynkach do 20 lokali. I to jest ta zmiana, o 

 

00:40:12.800 --> 00:40:15.800 

której też na komisji była umowa, z tego co pamiętam chyba to 

 

00:40:15.800 --> 00:40:19.800 

Pan Wojciech Szefner zwracał na to uwagę. Dziękuję bardzo. 

 

00:40:19.800 --> 00:40:22.700 

Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:40:22.700 --> 00:40:26.600 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania autopoprawki. Bardzo 

 

00:40:26.600 --> 00:40:29.600 

proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Najpierw 

 

00:40:29.600 --> 00:40:38.600 

autopoprawka. Za 16 radnych, 1 radny się wstrzymał. 

 

00:40:38.600 --> 00:40:42.700 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta. 

 

00:40:42.700 --> 00:40:47.100 

Przechodzimy do głosowania całej uchwały. Druk numer 498 

 

00:40:47.100 --> 00:40:50.700 

wraz z autopoprawką. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

 

00:40:50.700 --> 00:41:11.500 

głosu na swoich urządzeniach. Za 17 radnych. 

 

00:41:11.500 --> 00:41:15.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

00:41:15.400 --> 00:41:20.800 

do kolejnego punktu. Druk numer 499 w sprawie planu pracy 

 

00:41:20.800 --> 00:41:23.900 

Komisji Rady Rewizyjnej Miejskiej w Sulechowie na rok 

 

00:41:23.900 --> 00:41:27.400 

2022. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać 

 

00:41:27.400 --> 00:41:30.300 

głos w tym punkcie? Nie widzę. Zatem przechodzimy do 

 

00:41:30.300 --> 00:41:33.300 

głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na urządzeniach. 
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00:41:33.300 --> 00:41:42.100 

Za 17 radnych. 

 

00:41:42.100 --> 00:41:45.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

00:41:45.300 --> 00:41:50.300 

do kolejnego punktu. Punkt 11. Druk numer 500 w sprawie opłaty 

 

00:41:50.300 --> 00:41:53.900 

za korzystanie z szaletu publicznego. Czy ktoś z Państwa Radnych 

 

00:41:53.900 --> 00:41:57.600 

lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie 

 

00:41:57.600 --> 00:42:00.500 

widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę Państwa 

 

00:42:00.500 --> 00:42:10.400 

Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Za 17 

 

00:42:10.400 --> 00:42:14.600 

radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

00:42:14.600 --> 00:42:18.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Pan Burmistrz, w którym 

 

00:42:18.200 --> 00:42:22.300 

punkcie chce zabrać głos? Ja się nieco spóźniłem, że 

 

00:42:22.300 --> 00:42:25.600 

tak mam ze zgłoszeniem albo za późno to wyskoczyło. Chciałem 

 

00:42:25.600 --> 00:42:29.600 

po prostu Państwa prosić, bo to jest uchwała wprowadzona na 

 

00:42:29.600 --> 00:42:33.400 

szybko, ale wymaga to jakiegoś większego opowiedzenia, ale 

 

00:42:33.400 --> 00:42:36.600 

tylko króciutko tak. W najbliższych dniach mamy deklarację, że 

 

00:42:36.600 --> 00:42:40.000 

nastąpi już przyłączenie i olicznikowanie tego obiektu. 

 

00:42:40.000 --> 00:42:43.300 

W związku z tym żeby nie czekać do kolejnej sesji, a 

 

00:42:43.300 --> 00:42:46.500 

jest konieczne określenie tego w formie opłaty mimo, że to jest 

 

00:42:46.500 --> 00:42:51.000 



Strona 33 z 62 

 

taka opłata maszynowa, czyli to jest wrzutnik na monety to 

 

00:42:51.000 --> 00:42:53.700 

stąd ta uchwała. Tylko tyle właśnie chciałem powiedzieć. Także 

 

00:42:53.700 --> 00:42:58.000 

dziękuję. Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu. Punt 7. Interpelacje 

 

00:42:58.000 --> 00:43:01.300 

i zapytania Radnych. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać 

 

00:43:01.300 --> 00:43:04.500 

głos w tym punkcie? Nie widzę, widzę. 

 

00:43:04.500 --> 00:43:08.400 

A chciałem powiedzieć, że będzie dzisiaj rekord, ale chyba 

 

00:43:08.400 --> 00:43:12.600 

nie będzie. Pan Radny Jan Rerus, bardzo proszę. Jeżeli chodzi 

 

00:43:12.600 --> 00:43:16.500 

o czas zwyczajnej, a nie tajnej. 

 

00:43:16.500 --> 00:43:21.100 

A, dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka 

 

00:43:21.100 --> 00:43:28.400 

Rado. Szanowni Goście. Ja mam temat drogi wewnętrznej chyba, 

 

00:43:28.400 --> 00:43:35.800 

którego właścicielem jest Ekolog spółka z o.o. 

 

00:43:35.800 --> 00:43:45.700 

w likwidacji, jest to droga oznaczona działką 372/2 położona 

 

00:43:45.700 --> 00:43:55.800 

ulica Niepodległości przy bloku 17/18, ulica Konopnicka przy 

 

00:43:55.800 --> 00:44:00.400 

bloku 14. Ja takie pismo wczoraj napisałem do Pana przewodniczącego 

 

00:44:00.400 --> 00:44:08.600 

z prośbą o zwołanie spotkania radnych w celu ustalenia możliwości, 

 

00:44:08.600 --> 00:44:14.200 

przedyskutowania tego skorzystania przez Gminę Sulechów sprawa 

 

00:44:14.200 --> 00:44:19.800 

pierwokupu tej działki. Tak naprawdę jest to jedyne rozsądne 

 

00:44:19.800 --> 00:44:23.400 

rozwiązanie żeby załatwić ten temat. 
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00:44:23.400 --> 00:44:29.400 

Jak Państwo pamiętacie za zgodą Rady i Pana burmistrza gmina 

 

00:44:29.400 --> 00:44:37.300 

wykupiła ilość lokali od właśnie tej spółki, co oczywiście było 

 

00:44:37.300 --> 00:44:40.600 

bardzo zasadne i słuszne, wydaliśmy określone pieniądze. 

 

00:44:40.600 --> 00:44:44.000 

Takim chyba ostatnim, aczkolwiek nie wiem czy ostatnim, ale 

 

00:44:44.000 --> 00:44:48.300 

chyba ostatnim akcentem tutaj jest wykup tej drogi. 

 

00:44:48.300 --> 00:44:54.200 

Syndyk masy upadłości spółki podpisał warunkowy akt notarialny 

 

00:44:54.200 --> 00:45:02.700 

dla osoby fizycznej dlatego, że gmina ma pierwokup i 

 

00:45:02.700 --> 00:45:08.500 

chyba jest tam 30 dni na podjęcie decyzji. Cena w akcie notarialnym jest 

 

00:45:08.500 --> 00:45:12.600 

chyba 38000 z jakimś tam okładem. 

 

00:45:12.600 --> 00:45:17.500 

Gmina by chciała skorzystać z pierwokupu by zapłaciła tyle 

 

00:45:17.500 --> 00:45:22.100 

dokładnie ile jest w akcie notarialnym. 

 

00:45:22.100 --> 00:45:25.600 

Chcę powiedzieć, że to jest problem bardzo istotny dla 

 

00:45:25.600 --> 00:45:29.500 

tych mieszkańców, ponieważ są tam dwie wspólnoty mieszkaniowe łącznie 

 

00:45:29.500 --> 00:45:34.600 

35 lokali mieszkalnych w tych dwóch wspólnotach mieszkaniowych, jest 

 

00:45:34.600 --> 00:45:42.400 

16 właścicieli garaży tam, następnie jest trafostacja, są 

 

00:45:42.400 --> 00:45:47.700 

parkingi, no jest też miejsce na odpady komunalne. 

 

00:45:47.700 --> 00:45:52.400 

W zasadzie ta droga jest oznaczona jako DM, czyli jako 

 

00:45:52.400 --> 00:45:56.400 

droga. Nie jest to jakoś działka wewnętrzna, która jest. 
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00:45:56.400 --> 00:46:02.200 

Niewzięcie tej drogi przez gminę czy wzięcie przez osobę 

 

00:46:02.200 --> 00:46:08.200 

fizyczną poza oczywiście możliwościami służebności gruntowych 

 

00:46:08.200 --> 00:46:11.400 

spowoduje, że na przykład blok ul. Konopnicka 

 

00:46:11.400 --> 00:46:16.300 

14 będzie wyłączony z jakiegokolwiek możliwości dojazdu, bez 

 

00:46:16.300 --> 00:46:20.400 

służebności oczywiście. Taka służebność jest do ustanowienia, można 

 

00:46:20.400 --> 00:46:23.200 

wpisać w dziale III Księgi Wieczystej taką służebność poprzez 

 

00:46:23.200 --> 00:46:30.000 

umówienie się u notariusza lub w drodze wyroku sądowego. 

 

00:46:30.000 --> 00:46:33.400 

Ale do zabezpieczenia tych wszystkich tego co ja mówię to 

 

00:46:33.400 --> 00:46:40.100 

jest jedyna rozsądna opcja. Ponieważ jeżeli by każdy kupił w udziale 

 

00:46:40.100 --> 00:46:43.100 

co jest bardzo trudne do kupienia w udziale, przede wszystkim 

 

00:46:43.100 --> 00:46:46.900 

wszyscy musieli się zgodzić, po drugie jest problem prawny 

 

00:46:46.900 --> 00:46:53.800 

kupienie przez wspólnotę mieszkaniową udziału w drodze. 

 

00:46:53.800 --> 00:46:58.300 

Byłby to problem i w ogóle zakup przez wspólnotę mieszkaniową jakiejkolwiek 

 

00:46:58.300 --> 00:47:01.900 

nieruchomości wymaga jednomyślności. 

 

00:47:01.900 --> 00:47:06.100 

Tam akurat przy Niepodległości tych dwóch budynkach wspólnoty 

 

00:47:06.100 --> 00:47:10.300 

są sprawy spadkowe, nierozstrzygnięte jeszcze co też by 

 

00:47:10.300 --> 00:47:15.100 

komplikowało na pewno, a wręcz uniemożliwiło by zakup. 

 

00:47:15.100 --> 00:47:24.100 
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Także położenie tej drogi, że obsługuje te wspólnoty mieszkaniowe 

 

00:47:24.100 --> 00:47:28.500 

i te garaże jest jak najbardziej zasadne żeby gmina wyciągnęła 

 

00:47:28.500 --> 00:47:34.900 

rękę i to zrobiła. Ja tam mówiłem już o takiej możliwości, że 

 

00:47:34.900 --> 00:47:41.400 

ewentualnie można by wydzielić tam dwa garaże miejsce i 

 

00:47:41.400 --> 00:47:48.000 

sprzedać te miejsca co by też zwróciło się tych pieniędzy. 

 

00:47:48.000 --> 00:47:51.800 

Pan burmistrz mówił, że prawdopodobnie nie, bo tam są sieci. Ja 

 

00:47:51.800 --> 00:47:55.200 

sprawdziłem rzeczywiście tak jest, ale przeniesienie śmietnika 

 

00:47:55.200 --> 00:47:58.200 

w inne miejsce bliżej to tam gdzie teraz śmietnik jest 

 

00:47:58.200 --> 00:48:01.400 

tam żadnych sieci nie ma, tam można wydzielić. Ale nie 

 

00:48:01.400 --> 00:48:06.100 

o to chodzi to jest ewentualnie by była jakaś wartość dodana, 

 

00:48:06.100 --> 00:48:11.300 

że można by skorzystać. Przy tak dużych pieniądza, które 

 

00:48:11.300 --> 00:48:15.800 

wydaliśmy na zakup tych lokali mieszkalnych potwierdzą bardzo słuszną 

 

00:48:15.800 --> 00:48:19.800 

decyzję Samorządu Sulechowskiego w tym zakresie. 

 

00:48:19.800 --> 00:48:26.000 

Wydanie tych jeszcze paru groszy dla rozwiązania naprawdę dużego 

 

00:48:26.000 --> 00:48:33.200 

problemu dla tych mieszkańców no wydaje się, że powinno nie 

 

00:48:33.200 --> 00:48:38.900 

budzić żadnych wątpliwości. Przypomnę, że niejednokrotnie już 

 

00:48:38.900 --> 00:48:43.300 

przyjmowaliśmy drogi różnego rodzaju, tam gdzie nawet wytyczone 

 

00:48:43.300 --> 00:48:47.400 

były i świeżo budowane i też gmina przyjęła, bo uznała, że 
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00:48:47.400 --> 00:48:52.300 

tak należy. Nie wszędzie to żeśmy oczywiście robili, bo nie jest 

 

00:48:52.300 --> 00:48:56.300 

to obowiązek. Tu przypomnę, że cały ten kompleks to był 

 

00:48:56.300 --> 00:49:00.800 

poprzednio mieszkania zakładowe od początku, to było w 

 

00:49:00.800 --> 00:49:04.100 

jednym kompleksie, służyło do obsługi. Później to się 

 

00:49:04.100 --> 00:49:07.400 

zmieniały tam prawa własności aż doszło do tego, że przyjął 

 

00:49:07.400 --> 00:49:11.200 

to Ekolog Spomasz, później się przekształcił na Ekolog spółka 

 

00:49:11.200 --> 00:49:17.100 

z o.o. teraz jest syndyk masy upadłości. Wspólnoty mieszkaniowe 

 

00:49:17.100 --> 00:49:22.600 

wnosiły do syndyka unieważnienie tego przetargu, rozpatrzenie jakieś, 

 

00:49:22.600 --> 00:49:27.700 

przekazanie może nieodpłatnej w gminie tej nieruchomości wszystko 

 

00:49:27.700 --> 00:49:32.500 

spaliło na panewce. To jest tak naprawdę ostatnia możliwość 

 

00:49:32.500 --> 00:49:37.300 

żeby nie przekazać tego w ręce osoby fizycznej tylko gminie 

 

00:49:37.300 --> 00:49:42.800 

skorzystania z pierwokupu. A działka jest oczywiście w 

 

00:49:42.800 --> 00:49:46.900 

wieczystym użytkowaniu, bo właścicielem działki jest skarb 

 

00:49:46.900 --> 00:49:54.200 

państwa, a wieczyste użytkowanie ma właśnie ta spółka. 

 

00:49:54.200 --> 00:50:01.600 

W związku z tym nie będę tu więcej tutaj Państwu tłumaczył zasadności. 

 

00:50:01.600 --> 00:50:05.900 

Ja wysłałem myślę, że Pan przewodniczący wyślę do wszystkich 

 

00:50:05.900 --> 00:50:10.000 

tam mają wraz prośbę z mapką, bo nie każdy się może orientować 

 

00:50:10.000 --> 00:50:14.200 

jak to jest. I bardzo bym prosił o takie spotkanie żeby 
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00:50:14.200 --> 00:50:20.300 

rada, radni wyrazili swoją aprobatę, tak naprawdę proszę 

 

00:50:20.300 --> 00:50:27.000 

aprobatę żeby jednak zakupić to, przejąć przez gminę, a 

 

00:50:27.000 --> 00:50:31.200 

co dalej jakby się działo czy by istniała by możliwość, bo 

 

00:50:31.200 --> 00:50:34.300 

takie pytanie było czy jakby istniała możliwość kupna w 

 

00:50:34.300 --> 00:50:38.200 

udziale przez innych na przykład tu się sprawa do rozpatrzenia 

 

00:50:38.200 --> 00:50:43.600 

w terminie późniejszym. Najważniejsze jest nie zaspać, bo 

 

00:50:43.600 --> 00:50:47.100 

nieskorzystanie z prawa pierwokupu zamyka w ogóle drogę, 

 

00:50:47.100 --> 00:50:52.100 

jest już to osoby fizycznej i mamy pozamiatane. 

 

00:50:52.100 --> 00:50:56.400 

To tyle bym chciał. W sumie to jest głos do Państwa Radnych 

 

00:50:56.400 --> 00:51:01.200 

co teraz wyrażam jako informację, a do Pana Przewodniczącego żeby 

 

00:51:01.200 --> 00:51:05.200 

możliwie q krótkim czasie zwołał takie spotkanie, powiadomił 

 

00:51:05.200 --> 00:51:08.000 

wspólnoty mieszkaniowej, tych garażowiczów żeby mogli się 

 

00:51:08.000 --> 00:51:13.300 

włączyć w tą dyskusję. Dziękuję bardzo. Dziękuję. Od 

 

00:51:13.300 --> 00:51:17.400 

razu Panie Radny dopytam i Państwa Radnych i Pana Burmistrza 

 

00:51:17.400 --> 00:51:24.700 

to takie spotkanie w piątek. Godzina? W piątek to po 

 

00:51:24.700 --> 00:51:30.500 

14.00. O 14.00, ale to może i nawet dobrze, bo jak Pan 

 

00:51:30.500 --> 00:51:32.700 

Radny (...) Przepraszam bardzo na pewno nie w ten piątek 

 

00:51:32.700 --> 00:51:35.900 
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Panie Przewodniczący. Przykro mi, ja mam ostatnio obstawiony 

 

00:51:35.900 --> 00:51:39.100 

kalendarz, że to jest niemożliwie. W poniedziałek. W poniedziałek? 

 

00:51:39.100 --> 00:51:44.400 

Dobrze. T poniedziałek to też tak 14.00, po 14.00. 

 

00:51:44.400 --> 00:51:47.700 

Mi obojętnie w poniedziałek. Proszę pamiętać, że jest spotkanie noworoczne. 

 

00:51:47.700 --> 00:51:52.200 

O której godzinie? O godzinie 16.00. 

 

00:51:52.200 --> 00:51:59.100 

To możemy zrobić o 9.00. To teraz ja powiem, że mi nie będzie 

 

00:51:59.100 --> 00:52:02.300 

pasować. Ale tak 13.00? 

 

00:52:02.300 --> 00:52:07.300 

No mi pasuje. Panie Burmistrzu. O 13.00 

 

00:52:07.300 --> 00:52:11.200 

też mogę. To już dobrze. Może Pan tak? Tak. 

 

00:52:11.200 --> 00:52:14.600 

Mówicie o poniedziałku Ponowie? 

 

00:52:14.600 --> 00:52:18.200 

O poniedziałku tak. 13.00 tak? To wstępnie możemy ewentualnie 

 

00:52:18.200 --> 00:52:23.200 

takie spotkanie zrobić i myślę, że na miejscu Panie Radny tak? To 

 

00:52:23.200 --> 00:52:27.600 

już jest decyzja Pana. Czy nie lepiej żebyśmy zobaczyli to 

 

00:52:27.600 --> 00:52:32.000 

miejsce? No, bo to chyba o to chodzi żebyśmy zobaczyli jak 

 

00:52:32.000 --> 00:52:34.700 

to tam wygląda i czy na pewno jest tak jak Pan Radny tutaj 

 

00:52:34.700 --> 00:52:38.600 

mówi, że się nie da. Dziewczyny będą u fryzjera Panowie dajcie 

 

00:52:38.600 --> 00:52:42.300 

spokój. Jeszcze raz Pani Krystyno. 

 

00:52:42.300 --> 00:52:46.300 

Dziewczyny będą u fryzjera jeżeli chcecie mieć obsadę na 
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00:52:46.300 --> 00:52:50.200 

spotkanie z Burmistrzem noworoczne. Ale to nie będzie długie 

 

00:52:50.200 --> 00:52:52.900 

spotkanie. No to będzie krótkie spotkanie. Ale to bez 

 

00:52:52.900 --> 00:52:57.100 

plenerowe. Dobrze to w sali 104 ewentualnie tak? 

 

00:52:57.100 --> 00:53:03.300 

Raczej ja bym proponowała żeby było plenerowe i od razu 

 

00:53:03.300 --> 00:53:12.300 

na jednym spotkaniu to omówić. Pójdziemy wizualnie zobaczyć. 

 

00:53:12.300 --> 00:53:22.000 

Zróbmy to spotkanie tam gdzie powinno być. Tak będzie rzeczywiście chyba 

 

00:53:22.000 --> 00:53:25.000 

rozsądnie. Zresztą patrząc też na COVID-19 to lepiej chyba 

 

00:53:25.000 --> 00:53:28.300 

na zewnątrz się spotykać niż tak w większej grupie. 

 

00:53:28.300 --> 00:53:33.400 

Także może i to nawet najlepsze rozwiązanie. To oczywiście informacje 

 

00:53:33.400 --> 00:53:37.400 

dostaniecie. Wyślemy też zawiadomienie Panie Radny do wspólnot 

 

00:53:37.400 --> 00:53:40.900 

mieszkaniowych. Dziękuję, W poniedziałek 13.00 

 

00:53:40.900 --> 00:53:46.100 

Panie Bartku. Słyszał Pan, żeby to przygotować? 

 

00:53:46.100 --> 00:53:51.200 

Tak, słyszałem. Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Roman 

 

00:53:51.200 --> 00:53:56.700 

Wilczyński. Witam Pana Przewodniczącego, Szanowną Radę, Pana 

 

00:53:56.700 --> 00:54:00.500 

Burmistrza, zaproszonych Gości. Ja tu chciałem tak nawiązać to 

 

00:54:00.500 --> 00:54:04.400 

tak wyszło wczoraj żeśmy mieli takie spotkanie z Panem dyrektorem 

 

00:54:04.400 --> 00:54:12.000 

i z Panem Przemysławem i tak wyszło na temat naszej szkoły. 

 

00:54:12.000 --> 00:54:18.100 

Do tej pory mamy cały czas bez jednej klasy, nie mamy teraz 
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00:54:18.100 --> 00:54:22.400 

4 klasy, bo nie było naboru uczniów. Ale za 3 lata nam 

 

00:54:22.400 --> 00:54:27.200 

się robi potężny problem, bo jak będzie 8 klasa nie mamy tyle 

 

00:54:27.200 --> 00:54:30.400 

pomieszczeń. Bo te pomieszczenie, które było kiedyś klasą 

 

00:54:30.400 --> 00:54:34.700 

jak było gimnazjum zostało przyniesione tam gdzie biblioteka publiczna. 

 

00:54:34.700 --> 00:54:39.800 

I teraz jak będzie 8 klasa to po prostu nie będzie gdzie 

 

00:54:39.800 --> 00:54:44.300 

prowadzić zajęć lekcyjnych. Na korytarzu będziemy prowadzili 

 

00:54:44.300 --> 00:54:50.700 

ten. Naprawdę czas ucieka, bo to już zostało 3 lata. 

 

00:54:50.700 --> 00:54:58.400 

To jest naprawdę bardzo, bardzo krótki czas żeby zorganizować pomieszczenie. 

 

00:54:58.400 --> 00:55:01.600 

Można bibliotekę gdzieś przenieść, ale na dzień dzisiejszy też 

 

00:55:01.600 --> 00:55:05.700 

nie mamy gdzie. Mamy budynek przedszkola, w którym jest 

 

00:55:05.700 --> 00:55:11.000 

mieszkanie tam zamieszkuje znowu jedna rodzina. Jakby dostali 

 

00:55:11.000 --> 00:55:13.300 

nie wiem może mieszkanie spółdzielcze to już nie będę to 

 

00:55:13.300 --> 00:55:19.800 

wnikał, to już zostawiam wyżej tam burmistrzowi jak to 

 

00:55:19.800 --> 00:55:26.000 

rozwiązać, bo to jest naprawdę duży problem, bo tej kasy 

 

00:55:26.000 --> 00:55:29.500 

nie będzie, nie będzie po prostu gdzie ich ulokować. 

 

00:55:29.500 --> 00:55:37.500 

Na dzień dzisiejszy mamy chyba największą szkołę z sołectw. 

 

00:55:37.500 --> 00:55:41.000 

Nie wiem ile Cigacice mają. Mamy 111 uczniów. 

 

00:55:41.000 --> 00:55:48.300 
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Jak będzie klasa następna robi się trochę więcej i po 

 

00:55:48.300 --> 00:55:53.200 

prostu nie mam takiej możliwości żeby nie mieć jednej kasy. 

 

00:55:53.200 --> 00:55:58.300 

Także to jest naprawdę bardzo duży problem i to ten problem 

 

00:55:58.300 --> 00:56:02.300 

zbliża się naprawdę milowymi krokami i to bardzo szybko. 

 

00:56:02.300 --> 00:56:06.200 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. 

 

00:56:06.200 --> 00:56:11.500 

Myślę, że chyba Cigacice są największą, najliczniejszą jeżeli 

 

00:56:11.500 --> 00:56:14.500 

chodzi o liczbę uczniów z tego co pamiętam. Nie ma chyba tam 

 

00:56:14.500 --> 00:56:17.900 

dużej różnicy. Porównywalne pewnie ilości. 

 

00:56:17.900 --> 00:56:22.600 

Jak rozumiem Pan Radny wnioskuje żebyśmy wcześniej, że 

 

00:56:22.600 --> 00:56:25.600 

tak powiem coś zrobili, żebyśmy się nie obudzili za 3 

 

00:56:25.600 --> 00:56:30.400 

lata kiedy już będzie mało czasu żeby jakąś rozsądną decyzję podjąć. 

 

00:56:30.400 --> 00:56:33.600 

Żeby później nie było, że w ostatnim czasie. 

 

00:56:33.600 --> 00:56:37.500 

Tak Panie Radny, ja wszystko rozumiem. Żeby nie było na 

 

00:56:37.500 --> 00:56:40.600 

ostatnią chwilę. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:56:40.600 --> 00:56:45.000 

Widzę, że Pan Radny Sebastian Różycki do nas dołączył, więc 

 

00:56:45.000 --> 00:56:48.700 

może potwierdźmy kworum, żeby Pan radny tutaj był odnotowany. 

 

00:56:48.700 --> 00:56:52.700 

Proszę Państwa Radnych o potwierdzenie kworum. 

 

00:56:52.700 --> 00:56:57.400 

Mamy obecnych ilu Panie Bartku? 
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00:56:57.400 --> 00:57:04.500 

Powinno być 18. Panie Przewodniczący. 

 

00:57:04.500 --> 00:57:07.300 

Gdyby Pan Stanisław Kaczmar potwierdził jeszcze swoją obecność 

 

00:57:07.300 --> 00:57:11.600 

to by było 18 rzeczywiście. Dziękuję już jest. 

 

00:57:11.600 --> 00:57:15.000 

Tak już jest 18. Panie Przewodniczący. Czy jesteśmy w 

 

00:57:15.000 --> 00:57:17.400 

punkcie interpelacje i zapytania? Tak, jesteśmy w punkcie 

 

00:57:17.400 --> 00:57:20.400 

interpelacje i zapytania. Jak rozumiem Pan radny chce o 

 

00:57:20.400 --> 00:57:26.000 

coś zapytać? Nie, ja później jak będzie taka wolna dyskusja to chciałbym coś poinformować. 

 

00:57:26.000 --> 00:57:29.300 

Dziękuję. Dobrze, dziękuję. 

 

00:57:29.300 --> 00:57:32.400 

To ja tylko jeszcze też krótkie pytanie na wniosek mieszkańców 

 

00:57:32.400 --> 00:57:37.100 

ul. Anyżowej. Pytanie do Pana Burmistrza. Tutaj zwracają uwagę, 

 

00:57:37.100 --> 00:57:42.100 

że jeden z mieszkańców parkuje tiry koło swojej posesji i 

 

00:57:42.100 --> 00:57:46.900 

rozjeżdża tą drogę. I pytanie czy takie, że tak powiem samochody 

 

00:57:46.900 --> 00:57:50.000 

nie powinny gdzieś tam na bazach stacjonować, a nie przy 

 

00:57:50.000 --> 00:57:53.600 

mieszkaniach i przy blokach, czy tam przy blokach jednorodzinnych? 

 

00:57:53.600 --> 00:57:56.900 

I pytanie czy można coś w tej sprawie zrobić? 

 

00:57:56.900 --> 00:58:00.900 

To może nawet Pan Radny Przemysław Pokład się uśmiech, ale 

 

00:58:00.900 --> 00:58:03.300 

to jest też pytanie może i nawet do komisji nie? Bo to 

 

00:58:03.300 --> 00:58:07.600 

szersze pytanie jest. Bo rzeczywiście tak też zwróciłem uwagę, 
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00:58:07.600 --> 00:58:10.900 

że gdzieś tam jak jeżdżę czasami rowerem po tych naszych ścieżkach 

 

00:58:10.900 --> 00:58:13.900 

rowerowych to widzę, że te tiry czy tam samochody dostawcze 

 

00:58:13.900 --> 00:58:17.900 

często jeden za drugim są ustawione na naszych drogach, a 

 

00:58:17.900 --> 00:58:23.800 

tak naprawdę one powinny być w bazie gdzieś nie? Mogę tylko? Panie Przewodniczący. Wtrącę się tak 

 

00:58:23.800 --> 00:58:26.400 

szybko. My już w tych sprawach się zajmowaliśmy i chyba 

 

00:58:26.400 --> 00:58:32.800 

tam ta Anyżowa też, Żurawia tak no od tego jest policja, są 

 

00:58:32.800 --> 00:58:36.100 

przepisy ruchu drogowego, jest policja, straż miejska. My 

 

00:58:36.100 --> 00:58:39.600 

nic jako radni nie możemy w tym wypadku zrobić. My jako radni nie, ale 

 

00:58:39.600 --> 00:58:48.200 

straż miejska tak? Straż miejska i policja tak. Mają narzędzia 

 

00:58:48.200 --> 00:58:52.700 

ku temu i mają się tym zająć. Dobrze, dziękuję. 

 

00:58:52.700 --> 00:58:56.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Zapytania sołtysów i 

 

00:58:56.300 --> 00:58:59.900 

mieszkańców Gminy Sulechów. Czy ktoś z mieszkańców lub 

 

00:58:59.900 --> 00:59:03.000 

sołtysów chciałby zabrać głos w tym punkcie? To bardzo proszę 

 

00:59:03.000 --> 00:59:06.400 

to zasygnalizować w sposób jakiś dowolny powiedzmy na 

 

00:59:06.400 --> 00:59:10.100 

czacie albo zgłosić się tutaj do nas. 

 

00:59:10.100 --> 00:59:13.200 

Nie widzę żeby ktoś z mieszkańców chciał zabrać głos albo 

 

00:59:13.200 --> 00:59:17.100 

z sołtysów. Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:59:17.100 --> 00:59:21.200 
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Przerwa. Czy jest potrzebna przerwa Państwo Radni? Myślę, że 

 

00:59:21.200 --> 00:59:25.100 

nie. Ja bym zaproponował bez przerwy Panie Przewodniczący. 

 

00:59:25.100 --> 00:59:31.000 

Czas jest cenny. Słuchajcie mamy w planie przerwę, więc 

 

00:59:31.000 --> 00:59:34.500 

ogłaszam 10 sekund przerwy żeby nikt mi nie zarzucił, że 

 

00:59:34.500 --> 00:59:40.900 

nie ma tej przerwy, więc 10 sekund. Myślę, że już minęło. 

 

00:59:40.900 --> 00:59:45.200 

Wznawiam obrady XLVII sesji Rady Miejskiej VIII kadencji. 

 

00:59:45.200 --> 00:59:49.100 

Przechodzimy do punktu 10. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej 

 

00:59:49.100 --> 00:59:52.000 

sesji. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos w tym punkcie lub Pan 

 

00:59:52.000 --> 00:59:57.600 

Burmistrz? Widzę coś tutaj czacie nam się zgłosiło. 

 

00:59:57.600 --> 01:00:02.600 

Dobra, nieważne. 

 

01:00:02.600 --> 01:00:08.100 

To nie jest akurat wniosek mieszkańca. 

 

01:00:08.100 --> 01:00:10.000 

Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać w tym punkcie? Nie 

 

01:00:10.000 --> 01:00:15.300 

widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę Pastwa 

 

01:00:15.300 --> 01:00:20.200 

Radnych o oddanie głosu. Protokół z sesji 21 grudnia 2021 

 

01:00:20.200 --> 01:00:32.800 

roku. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu nad 

 

01:00:32.800 --> 01:00:44.700 

protokołem. Za 18 radnych. 

 

01:00:44.700 --> 01:00:48.100 

Stwierdzam, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

01:00:48.100 --> 01:00:52.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 11. Odpowiedzi na 
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01:00:52.000 --> 01:00:59.300 

interpelacje i zapytania. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. Szanowni 

 

01:00:59.300 --> 01:01:02.800 

Państwo. Zacznę może od końca. Panie Radku. 

 

01:01:02.800 --> 01:01:09.400 

No jeśli oznaczenia drogowe pozwalają na karanie takich osób to 

 

01:01:09.400 --> 01:01:12.900 

proszę mi wierzyć będą stosowne kary nadal kontynuowane. 

 

01:01:12.900 --> 01:01:19.100 

Natomiast obawiam się, że tam z każdego kierunku w cudzysłowie nie 

 

01:01:19.100 --> 01:01:23.500 

można nie wjechać, bo mogłoby to z automatu też pewnym ograniczeniem 

 

01:01:23.500 --> 01:01:29.200 

dla tych pojazdów, które tam zaopatrują budowy niektórych mieszkańców 

 

01:01:29.200 --> 01:01:36.900 

jeszcze. Ale chcę też się odnieść z kolei do, właśnie nie 

 

01:01:36.900 --> 01:01:42.200 

końca wiem czy to jest pytanie Pana Jana odnośnie tematu 

 

01:01:42.200 --> 01:01:46.800 

Niepodległości. Tak w uproszczeniu powiem, bo ja to miałem 

 

01:01:46.800 --> 01:01:50.200 

przygotowane do informacji dla Państwa w sprawach różnych 

 

01:01:50.200 --> 01:01:55.300 

tak. My z Panem Janem między innymi o tym rozmawialiśmy wczoraj, 

 

01:01:55.300 --> 01:02:02.200 

więc wypada mi tylko potwierdzić, że stroną pierwokupu ewentualnego 

 

01:02:02.200 --> 01:02:08.500 

jest Gmina Sulechów. A też spotykałem się z reprezentantem mieszkańców 

 

01:02:08.500 --> 01:02:15.200 

również wczoraj i też wiem, że mieszkańcy przygotowują czy 

 

01:02:15.200 --> 01:02:19.400 

może przygotowali już być może też zostało złożone pismo 

 

01:02:19.400 --> 01:02:22.500 

do nas tutaj do urzędu. 

 

01:02:22.500 --> 01:02:27.200 

Natomiast nie mam go jeszcze, więc mówię, że być może. Zakładam 
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01:02:27.200 --> 01:02:32.000 

oczywiście, że spotkanie taka jest moja sugestia fajnie by 

 

01:02:32.000 --> 01:02:34.800 

było gdyby się udało się spotkać w dużym składzie tak, 

 

01:02:34.800 --> 01:02:38.400 

żeby to raz jeszcze umówić. Bo Państwo wiecie, ale być może 

 

01:02:38.400 --> 01:02:42.200 

trzeba to powiedzieć też mieszkańcom już dwukrotnie poruszaliśmy 

 

01:02:42.200 --> 01:02:48.800 

ten temat choć wtedy jeszcze na etapie kiedy procedura sprzedażowa 

 

01:02:48.800 --> 01:02:54.400 

przez syndyka nie została przeprowadzona. Natomiast odpowiadając 

 

01:02:54.400 --> 01:03:00.400 

Panu Romanowi Wilczyńskiemu Panie Romanie, mamy to w 

 

01:03:00.400 --> 01:03:05.100 

głowie. Będzie to wymagało również przesunięć wewnątrz szkoły 

 

01:03:05.100 --> 01:03:09.900 

w Kijach. Ja bym powiedział, że 3 lata na taką organizacje to 

 

01:03:09.900 --> 01:03:13.400 

jest jeszcze całkiem sporo. Natomiast nie będę się tutaj 

 

01:03:13.400 --> 01:03:16.900 

sprzeczał jeśli uważacie, że pewne rzeczy trzeba już teraz 

 

01:03:16.900 --> 01:03:24.000 

rysować to być może z Panią kierownik tutaj kontakt i, że tak powiem pewne rzeczy zostaną 

 

01:03:24.000 --> 01:03:28.300 

pokazane. Proszę pamiętać, że podstawową funkcją szkolną jest 

 

01:03:28.300 --> 01:03:31.700 

szkoła, też rzeczy dodatkowe, które się w niej dzieją to 

 

01:03:31.700 --> 01:03:35.500 

są rzeczy tylko dodatkowe. Priorytetem będzie na pewno realizacja 

 

01:03:35.500 --> 01:03:39.200 

zajęć typowo edukacyjnych i szkolnych. 

 

01:03:39.200 --> 01:03:46.000 

A no dobrze, bo to w zakresie zapytań, bo ja chciałbym jeszcze w wolnych wnioskach 

 

01:03:46.000 --> 01:03:52.400 
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i informacjach coś Państwu przekazać, ale to już później. Dziękuję. 

 

01:03:52.400 --> 01:03:56.200 

Dziękuję. 

 

01:03:56.200 --> 01:03:58.900 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, więc przechodzimy do 

 

01:03:58.900 --> 01:04:02.000 

kolejnego punktu. Punkt 12. Wolne wnioski i informacje. 

 

01:04:02.000 --> 01:04:06.100 

I tu jak rozumiem Pan Burmistrz się zgłosił, że chce coś powiedzieć Państwu, radni pewnie też. 

 

01:04:06.100 --> 01:04:09.700 

Panie Burmistrzu, to może od Pana zaczniemy od razu. 

 

01:04:09.700 --> 01:04:14.700 

Dobrze widzę, że się kolejność zmieniła. 

 

01:04:14.700 --> 01:04:19.100 

Panie Przewodniczący. chciałem tylko Państwu przekazać taką 

 

01:04:19.100 --> 01:04:24.400 

informację uzupełniającą nieco, ale jednak troszkę z innej 

 

01:04:24.400 --> 01:04:29.100 

perspektywy tej perspektywy administracyjnej, w jakim miejscu 

 

01:04:29.100 --> 01:04:33.800 

jesteśmy rozwojowo jeśli chodzi o kwestii inwestycji i o ruch w 

 

01:04:33.800 --> 01:04:36.900 

zakresie nieruchomości na terenie gminy. 

 

01:04:36.900 --> 01:04:39.200 

Te rzeczy, o których najczęściej mówimy to są rzeczy w 

 

01:04:39.200 --> 01:04:43.700 

kontekście samej sprzedaży nieruchomości podmiotów gospodarczych. 

 

01:04:43.700 --> 01:04:48.600 

Natomiast chcę Państwu zasygnalizować, że my jako samorząd 

 

01:04:48.600 --> 01:04:52.200 

odczuwamy to również w zakresie prowadzonych postępowań i 

 

01:04:52.200 --> 01:04:56.100 

działalności samego urzędu. I tutaj jeśli Państwo pozwolicie, ja 

 

01:04:56.100 --> 01:05:01.600 

taką krótką statystykę chciałem tylko Państwu przedstawić właśnie 
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01:05:01.600 --> 01:05:04.700 

odnoszącą się generalnie w kwestii zagospodarowania przestrzennego 

 

01:05:04.700 --> 01:05:08.500 

i zadań z tym związanych. 

 

01:05:08.500 --> 01:05:13.900 

Szanowni Państwo. To będzie pewne zestawienie odnoszące się 

 

01:05:13.900 --> 01:05:18.600 

do trzech lat przy czym oczywiście zwrócę pewną uwagę, że 

 

01:05:18.600 --> 01:05:25.100 

będzie to w 2019, 2020 i 2021 przy czym ten rok 2020 jest 

 

01:05:25.100 --> 01:05:28.900 

takim rokiem szczególnym kiedy ze względu na COVID-19 to 

 

01:05:28.900 --> 01:05:33.500 

Państwo wiecie bardzo wiele rzeczy było wstrzymanych, wygaszonych 

 

01:05:33.500 --> 01:05:37.600 

i też oczywiście nie jest to pewnym, dobry momentem odniesienia, 

 

01:05:37.600 --> 01:05:43.200 

ale też mimo wszystko generalnie pokazuje, że wzrasta czy 

 

01:05:43.200 --> 01:05:47.400 

wzrośnie zainteresowanie inwestycjami i lokalizacjami na terenie Gminy Sulechów. 

 

01:05:47.400 --> 01:05:53.700 

Jeśli chodzi o zmianę planów lub studium Szanowni Państwo 

 

01:05:53.700 --> 01:06:00.700 

to w roku 2019 takich wniosków było 10, w 2020 9, a w 2021 

 

01:06:00.700 --> 01:06:04.500 

już 29. Więc bardzo duży wzrost. 

 

01:06:04.500 --> 01:06:10.700 

Wypisy, wyrysy i zaświadczenia, które wydajemy Szanowni Państwo 

 

01:06:10.700 --> 01:06:20.800 

to odpowiednio 645, 684 i w roku 2021 837, czyli bardzo duże 

 

01:06:20.800 --> 01:06:28.900 

wzrosty. Jeśli chodzi o decyzje podziałowe to odpowiednio 99, 92 

 

01:06:28.900 --> 01:06:37.500 

w 2021 113. Jeśli chodzi o decyzję o warunkach zawodowych to 

 

01:06:37.500 --> 01:06:40.600 

jest 116, 100 i 140. 
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01:06:40.600 --> 01:06:45.400 

Czyli też poważny wzrost w ostatnim roku. 

 

01:06:45.400 --> 01:06:51.900 

Decyzje dotyczące inwestycji celu publicznego 42, 29 i 

 

01:06:51.900 --> 01:06:57.900 

48. I jeśli chodzi o obrót nieruchomościami na terenie gminy 

 

01:06:57.900 --> 01:07:04.600 

to jest 163, 138 i 269. 

 

01:07:04.600 --> 01:07:10.700 

Chciałem to Państwu pokazać, bo to ewidentnie będzie w 

 

01:07:10.700 --> 01:07:14.400 

kolejnych latach rzutować i wpływać na to co się będzie działo 

 

01:07:14.400 --> 01:07:19.700 

na naszym rynku nieruchomości. I też rynku jeśli mogę tak to w uproszczeniu powiedzieć 

 

01:07:19.700 --> 01:07:24.600 

budowlanym widzimy bardzo duże zainteresowanie zakupem działek, 

 

01:07:24.600 --> 01:07:28.900 

podziale działek pod inwestycje, w tym inwestycje wielorodzinne 

 

01:07:28.900 --> 01:07:34.600 

oraz inwestycje deweloperskie, ale również inwestycje realizowane 

 

01:07:34.600 --> 01:07:40.000 

przez osoby fizyczne. No i powiedzmy sobie wprost ewidentnie 

 

01:07:40.000 --> 01:07:43.800 

przekłada się to również na stawki, które będą dotyczyły tej 

 

01:07:43.800 --> 01:07:47.400 

ceny sprzedażowej metra na terenie Gminy Sulechów. 

 

01:07:47.400 --> 01:07:50.800 

W dużym uproszczeniu można by oczywiście powiedzieć taniej 

 

01:07:50.800 --> 01:07:54.100 

już było, bo generalnie dzisiaj nic już nie jest chyba tanie, ale 

 

01:07:54.100 --> 01:07:59.100 

też dostrzegamy, że następuje finalizacja też wielu transakcji 

 

01:07:59.100 --> 01:08:04.500 

takich powiedzmy o charakterze gospodarczym. 

 

01:08:04.500 --> 01:08:09.300 
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I tutaj jeszcze tylko jedno uzupełniając nieco tą moją 

 

01:08:09.300 --> 01:08:12.800 

wypowiedź odnośnie współpracy z firmą Panattoni. 

 

01:08:12.800 --> 01:08:18.900 

Wiemy już dzisiaj, że również w obszarze Krężoł akty notarialne 

 

01:08:18.900 --> 01:08:25.200 

zostały zawarte. Myślę, że dlatego najbardziej interesującego naszego obszaru 

 

01:08:25.200 --> 01:08:31.000 

już w całości. To tylko tyle sprawach różnych chciałem jeszcze 

 

01:08:31.000 --> 01:08:34.500 

Państwu przekazać. Dziękuję bardzo. Dziękuję. 

 

01:08:34.500 --> 01:08:38.100 

Czyli same pozytywne informacje. Rozbudowujemy się, teraz 

 

01:08:38.100 --> 01:08:40.600 

trzeba tylko nadążać z drogami Panie Burmistrzu i z 

 

01:08:40.600 --> 01:08:43.800 

wszystkim. Właśnie jest właśnie to Panie Przewodniczący co 

 

01:08:43.800 --> 01:08:48.200 

jest w tle. Natomiast oczywiście proszę też pamiętać, że za tym wszystkim 

 

01:08:48.200 --> 01:08:54.000 

stoją ludzie i jest to już dla samorządu pewien poziom, który 

 

01:08:54.000 --> 01:09:01.100 

będzie w mojej ocenie wymagał zaangażowania, powiem raczej 

 

01:09:01.100 --> 01:09:05.100 

dodatkowych osób, ponieważ przypisanie tej ilości zwiększonej 

 

01:09:05.100 --> 01:09:10.600 

tego rodzaju decyzji raczej będzie już trudne do osiągnięcia tym 

 

01:09:10.600 --> 01:09:14.500 

bardziej, że muszę to powiedzieć no bardzo wysoko stawiam 

 

01:09:14.500 --> 01:09:18.600 

na kwestii jakości obsługi i dedykowane usługi chociażby dla tych 

 

01:09:18.600 --> 01:09:21.800 

podmiotów gospodarczych. A więc tworzenie zespołów i 

 

01:09:21.800 --> 01:09:24.800 

wtedy no to jest z oczywistych powodów, a sama osoba w 
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01:09:24.800 --> 01:09:29.800 

tym samym czasie nie może być w cudzysłowie ogólnodostępna. 

 

01:09:29.800 --> 01:09:36.100 

Dlatego też to jest wiele wyzwań, które będą w przyszłym przed samorządem niż te, 

 

01:09:36.100 --> 01:09:39.900 

na których raczył Pan Radosław zwrócić uwagę. 

 

01:09:39.900 --> 01:09:43.800 

A więc kwestia oczekiwań po drugiej stronie, kwestia inwestycji 

 

01:09:43.800 --> 01:09:46.900 

z naszej strony jako jednostki samorządu, ale również tych 

 

01:09:46.900 --> 01:09:51.800 

inwestycji wokół związanych z zapewnieniem chociażby zaopatrzenia 

 

01:09:51.800 --> 01:09:56.200 

w różnego rodzaju media, bo to też proszę mieć na uwadze. 

 

01:09:56.200 --> 01:10:00.100 

No niestety to dotyka też nas wszystkich, ale też dotyka z tego 

 

01:10:00.100 --> 01:10:04.800 

co mi wiadomo tych zakładów dystrybucyjnych, które te media 

 

01:10:04.800 --> 01:10:10.000 

mają zapewniać mówiąc wprost mogą mieć problem z takim rynkowym 

 

01:10:10.000 --> 01:10:13.500 

w tej chwili działaniem ze względu na ich ograniczenie. Dziękuję. 

 

01:10:13.500 --> 01:10:18.600 

Możemy się, że tak powiem zastanowić czy w przyszłości takiego 

 

01:10:18.600 --> 01:10:22.800 

wniosku do tego ładu nowego nie złożyć właśnie związanego z 

 

01:10:22.800 --> 01:10:26.300 

uzbrojeniem tego naszego wianuszka tak. Czyli mówię Kruszyna, 

 

01:10:26.300 --> 01:10:29.700 

Brzezie, Krężoły tam gdzie się to rozbudowuje. 

 

01:10:29.700 --> 01:10:33.100 

I też tak zwrócę uwagę, że warto żebyśmy spojrzeli na 

 

01:10:33.100 --> 01:10:37.200 

nasze studium zagospodarowania przestrzennego, które za 

 

01:10:37.200 --> 01:10:39.300 

chwilę będziemy sobie omawiać w kontekście właśnie miejsc do budowy 
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01:10:39.300 --> 01:10:46.200 

tych jednorodzinnych czy wielorodzinnych domostw, bo 

 

01:10:46.200 --> 01:10:48.700 

jeżeli jest ich za mało to trzeba się zastanowić czy tego 

 

01:10:48.700 --> 01:10:51.800 

nie rozszerzyć gdzieś tam z zakresu tak. Jak patrzę na 

 

01:10:51.800 --> 01:10:54.900 

Brzezie to widzę pola, które mogą nie być polami. 

 

01:10:54.900 --> 01:10:59.200 

Także dziękuję. Pani Radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, bardzo proszę. 

 

01:10:59.200 --> 01:11:05.400 

Witam obwodnicę północną też widzę właśnie, która wyznaczy 

 

01:11:05.400 --> 01:11:10.300 

nam granicę, do którego miejsca powinniśmy tą budowę wielorodzinną, 

 

01:11:10.300 --> 01:11:13.900 

jednorodzinną promować nie? Bardzo proszę Pani Radna. 

 

01:11:13.900 --> 01:11:18.200 

Bardzo się cieszę z wypowiedzi Pana Burmistrza. Cieszy mnie 

 

01:11:18.200 --> 01:11:22.200 

to, że gmina się będzie rozwijać, że będzie rozwijać się 

 

01:11:22.200 --> 01:11:26.700 

budownictwo indywidualne i nasze i wiele zakładów. Krótko 

 

01:11:26.700 --> 01:11:35.100 

mówiąc Gmina Sulechów będzie się poszerzać o różne działalności, ale 

 

01:11:35.100 --> 01:11:38.900 

jest to równie dobrze i mocno związane z tym o czym żeśmy 

 

01:11:38.900 --> 01:11:42.100 

rozmawiali na spotkaniu, które było zorganizowane przez 

 

01:11:42.100 --> 01:11:48.100 

Pana Burmistrza na potrzeby bezpieczeństwa w mieście Sulechów, 

 

01:11:48.100 --> 01:11:52.100 

gdzie żeśmy szeroko rozmawiali i tam padło kilka bardzo ciekawych 

 

01:11:52.100 --> 01:11:56.200 

propozycji, zostały wyciągnięte wnioski. No, więc w 

 

01:11:56.200 --> 01:12:01.100 
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związku z tym ja w imienia klubu Prawa i Sprawiedliwości składam wniosek do Pana Panie 

 

01:12:01.100 --> 01:12:07.700 

Przewodniczący Rady Miejskiej o zorganizowanie w miesiącu lutym 

 

01:12:07.700 --> 01:12:14.200 

chyba to będzie dobry termin takiego spotkania z przedstawicielami organów 

 

01:12:14.200 --> 01:12:18.600 

administracyjnych, które mogą mieć wpływ na to by zwiększyć 

 

01:12:18.600 --> 01:12:22.700 

bezpieczeństwo mieszkańców Powiatu Zielonogórskiego do 

 

01:12:22.700 --> 01:12:27.000 

naszej Gminy Sulechów. I taki wniosek Panie Przewodniczący klub Prawa 

 

01:12:27.000 --> 01:12:32.100 

i Sprawiedliwości złoży w Biurze Rady z prośbą właśnie o 

 

01:12:32.100 --> 01:12:36.100 

zorganizowanie takiego spotkania, żeby te wszystkie dyskusje, 

 

01:12:36.100 --> 01:12:40.200 

które miały miejsce nie skończyły się tylko nad dyskusjami, być może 

 

01:12:40.200 --> 01:12:45.300 

będziemy mogli znaleźć, trochę rozwiązać, żeby sytuacje bezpieczeństwa w gminie 

 

01:12:45.300 --> 01:12:50.100 

poprawić. Dziękuję. 

 

01:12:50.100 --> 01:12:52.600 

Ja tylko odpowiadając ja taki wniosek oczywiście, takie 

 

01:12:52.600 --> 01:12:56.000 

spotkanie pewnie zorganizujemy. Ja tylko dodam, że w 

 

01:12:56.000 --> 01:12:59.700 

trakcie tego spotkania dotyczącego ograniczenia sprzedaży napojów 

 

01:12:59.700 --> 01:13:03.900 

alkoholowych dyskutowaliśmy sobie też o policji i że 

 

01:13:03.900 --> 01:13:06.400 

tak powiem troszeczkę byliśmy niektórzy zaskoczeni, że 

 

01:13:06.400 --> 01:13:11.900 

jeden radiowóz jeździ na terenie Powiatu Zielonogórskiego tak, czyli 

 

01:13:11.900 --> 01:13:16.300 

praktycznie tego do Odry dosyć dużego obszaru odpowiadającego wielu 
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01:13:16.300 --> 01:13:20.400 

powiatom tak. Ja zwróciłem uwagę też Państwu, że może to 

 

01:13:20.400 --> 01:13:25.500 

wynika z tego, że ta struktura policji jest odpowiednia i 

 

01:13:25.500 --> 01:13:28.300 

skoro Powiat Zielonogórski, a największe miasto, bo tak 

 

01:13:28.300 --> 01:13:32.200 

naprawdę Sulechów no, bo Zielona Góra jest miastem na 

 

01:13:32.200 --> 01:13:36.000 

prawach powiatu to powinniśmy może mieć u siebie komendę powiatową policji 

 

01:13:36.000 --> 01:13:41.700 

tak, a nie tylko posterunek jakiś wydzielony z miasta Zielona 

 

01:13:41.700 --> 01:13:44.700 

Góra tak to jesteśmy miastem większym na przykład niż 

 

01:13:44.700 --> 01:13:47.600 

Wschowa, a tutaj mamy Powiat Wschowski, który ma, że 

 

01:13:47.600 --> 01:13:51.300 

tak powiem taką komendę tak, zresztą tak to wygląda. Niektórzy 

 

01:13:51.300 --> 01:13:54.700 

z Państwa radnych czy nawet mówili, że to raczej jest niemożliwe 

 

01:13:54.700 --> 01:13:59.600 

wynika ze struktury administracyjnej naszego tutaj terenu, 

 

01:13:59.600 --> 01:14:04.500 

ale ja powiem tak no kto wie? Wiele rzeczy było niemożliwych, a 

 

01:14:04.500 --> 01:14:08.000 

może ten Powiat Sulechowski kiedyś wróci do swoich, że 

 

01:14:08.000 --> 01:14:13.400 

tak powiem na swoje miejsce tak, bo historycznie tutaj taki 

 

01:14:13.400 --> 01:14:17.000 

powiat istniał tak. Ale to myślę, że to jest szersza dyskusja 

 

01:14:17.000 --> 01:14:20.300 

i będziemy ją Pani Radna, Państwo Radni z Prawa i Sprawiedliwości, 

 

01:14:20.300 --> 01:14:25.900 

wszyscy Radni tutaj niedługo (...) Oczywiście, że wszyscy radni. 

 

01:14:25.900 --> 01:14:29.000 

Tak, ale odnoszę się do wniosku, także Pani Krystyno. Wniosek 
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01:14:29.000 --> 01:14:32.800 

składamy i wyrażamy gotowość wsparcia. Jasne. 

 

01:14:32.800 --> 01:14:37.200 

Zrobimy takie spotkanie. Bardzo proszę ad vocem Pan Burmistrz Wojciech 

 

01:14:37.200 --> 01:14:41.300 

Sołtys jeszcze. Ja mam tu taką prośbę, bo to jest 

 

01:14:41.300 --> 01:14:44.900 

ściśle powiązane z tym co sobie zaplanowaliśmy Pani Krystyno na 

 

01:14:44.900 --> 01:14:48.400 

tym spotkaniu, to znaczy ten apel dotyczący właśnie powiedzmy funkcjonowania 

 

01:14:48.400 --> 01:14:54.700 

służb mundurowych i tutaj w uzgodnieniu z panem komendantem komisariatu 

 

01:14:54.700 --> 01:15:00.300 

nawet mówiliśmy, że chcielibyśmy to żeby to w ramach komisji w miesiącu lutym 

 

01:15:00.300 --> 01:15:07.000 

być może odbyło się przedyskutowanie jaka treść, format, a 

 

01:15:07.000 --> 01:15:10.300 

być może zakres tego apelu. Więc ja myślę tak naprawdę byłoby 

 

01:15:10.300 --> 01:15:14.800 

to wprost pokazane z przygotowaniem właśnie tego apelu przez 

 

01:15:14.800 --> 01:15:18.500 

radę. To tylko tyle chciałem to dopowiedzieć o takich rzeczach 

 

01:15:18.500 --> 01:15:21.100 

technicznych. Myślę, że to nie teraz, czyli w kwestiach związanych 

 

01:15:21.100 --> 01:15:25.500 

między innymi ze sprzętem, z tym co policji byłoby też potrzebne, bo tam też 

 

01:15:25.500 --> 01:15:28.200 

takie wątki jak gdyby myślę, że powinny wystąpić, a 

 

01:15:28.200 --> 01:15:32.100 

może i też ja mam tam jakąś wiedzę to się przy tej okazji 

 

01:15:32.100 --> 01:15:36.400 

wtedy z Państwem podzielę tak. Dziękuję. Dziękuję. 

 

01:15:36.400 --> 01:15:41.200 

Proszę Pan Radny Stanisław Kaczmar. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

01:15:41.200 --> 01:15:49.600 
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Panie Burmistrzu. To nie są pytania, ale takie spostrzeżenia w związku z 

 

01:15:49.600 --> 01:15:53.600 

otwarciem w najbliższym czasie szaletu tego miejskiego na 

 

01:15:53.600 --> 01:15:58.900 

Jana Pawła II. 

 

01:15:58.900 --> 01:16:05.900 

Tam praktycznie nie widać ani z drogi ani tak przechodząc koło 

 

01:16:05.900 --> 01:16:09.800 

biblioteki, to bym prosił żeby od razu się pojawiło jakieś 

 

01:16:09.800 --> 01:16:13.300 

oznaczenie, że tam jest ten szalet. On jest tam w głębi i 

 

01:16:13.300 --> 01:16:17.500 

też od mieszkańców takie miałem pytanie, dlaczego nie 

 

01:16:17.500 --> 01:16:21.600 

ma oznaczenia wyjazdu na trójkę gdzieś w mieście, żeby 

 

01:16:21.600 --> 01:16:25.700 

kierowcy wiedzieli jak wjechać na trójkę? Bo ponoć się pytają mieszkańców 

 

01:16:25.700 --> 01:16:30.500 

jak wyjazd na trójkę. Dziękuję bardzo. Dziękuję. 

 

01:16:30.500 --> 01:16:33.500 

Pan Radny wnioski, ale jednak chyba pytania, bo Pan burmistrz 

 

01:16:33.500 --> 01:16:38.500 

ad vocem się zgłasza. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. Oczywiście 

 

01:16:38.500 --> 01:16:42.200 

stosowne oznaczenie Panie Stanisławie się pojawi w momencie kiedy 

 

01:16:42.200 --> 01:16:46.400 

mówiąc wprost będzie to działający obiekt, może po to 

 

01:16:46.400 --> 01:16:50.400 

żeby nie wprowadzać też w tej chwili jeszcze w błąd kogoś 

 

01:16:50.400 --> 01:16:54.200 

tak. Nie kierować w momencie kiedy nie będzie możliwości skorzystania. 

 

01:16:54.200 --> 01:16:57.500 

To taka tylko odpowiedź z mojej strony tak. 

 

01:16:57.500 --> 01:17:01.300 

Dziękuję. Dziękuję ad vocem również przewodniczący Komisji 
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01:17:01.300 --> 01:17:05.000 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska pewnie w temacie, bardzo 

 

01:17:05.000 --> 01:17:09.100 

proszę Pan Przemysław Pokład. Witam jeszcze raz. Panie Stanisławie 

 

01:17:09.100 --> 01:17:12.700 

my jako komisja w tamtym roku myśmy zdążyli taki wniosek, bo 

 

01:17:12.700 --> 01:17:14.600 

to przede wszystkim chodzi o drogi wojewódzkie, bo to 

 

01:17:14.600 --> 01:17:18.900 

żeby było wskazane, że było od nowa, bo już ten problem się 

 

01:17:18.900 --> 01:17:23.400 

pojawił. Nie wiem teraz tylko do Pani Gosi lub kogoś z 

 

01:17:23.400 --> 01:17:26.400 

wydziału żeby nas poinformować i był odzew w tym kierunku. Ale 

 

01:17:26.400 --> 01:17:32.100 

to żeśmy też właśnie widzieli ten problem, że w mieście ktoś 

 

01:17:32.100 --> 01:17:34.900 

jedzie do miasta i nie wie jak ma się skierować, aby wyjechać 

 

01:17:34.900 --> 01:17:38.100 

na trójkę. Także też jako komisja widzieliśmy ten problem 

 

01:17:38.100 --> 01:17:42.600 

i Pan jeszcze przypomniał, także też tu się tym zainteresuję jaki 

 

01:17:42.600 --> 01:17:46.600 

był odzew z drugiej strony. Dziękuję bardzo. Dziękuję. 

 

01:17:46.600 --> 01:17:50.900 

I bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. Chciałbym się 

 

01:17:50.900 --> 01:17:54.500 

podzielić pewną informacją, a później złożyć wolny wniosek. 

 

01:17:54.500 --> 01:17:59.600 

Szanowni Państwo. Ziściło się chyba to o czym przepowiadałem wcześniej 

 

01:17:59.600 --> 01:18:03.900 

na wielu sesjach i komisjach. Teren, który należy do 

 

01:18:03.900 --> 01:18:09.200 

gminy chodzi o byłe zakłady Mb-pneumatyka na ulicy Armii 

 

01:18:09.200 --> 01:18:15.100 

Krajowej. Dzisiaj odbywał się przetarg i został on skutecznie sprzedany. 
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01:18:15.100 --> 01:18:21.700 

Według informacji jest to kwota powyżej 2000000 złotych, a 

 

01:18:21.700 --> 01:18:27.100 

nabywcą jest z tego co się dowiedziałem prawdopodobnie firma 

 

01:18:27.100 --> 01:18:31.700 

deweloperska. I z jednej strony bardzo ten nas fakt cieszy, 

 

01:18:31.700 --> 01:18:37.900 

że doszło skutecznie do sprzedaży, oby tylko kwota wpłynęła 

 

01:18:37.900 --> 01:18:41.200 

do komornika żeby można było uznać, że przetarg jest skuteczny. 

 

01:18:41.200 --> 01:18:45.800 

Natomiast to oznacza tak naprawdę wyzwanie dla Komisji Przestrzegania 

 

01:18:45.800 --> 01:18:49.800 

Prawa oraz dla służb miejskich. A mianowicie jeżeli ziścić 

 

01:18:49.800 --> 01:18:56.000 

by się miała wizja budowy bloków w tym miejscu to wraca 

 

01:18:56.000 --> 01:19:00.800 

temat, który nasz klub tutaj składa, a mianowicie organizacja 

 

01:19:00.800 --> 01:19:06.200 

ruchu drogowego w tym miejscu. Bo jeżeli to zagęszczenie w tym momencie miałoby 

 

01:19:06.200 --> 01:19:10.400 

się ziścić to wydaje mi się, że jest w tym momencie właściwy 

 

01:19:10.400 --> 01:19:16.000 

moment, aby zacząć tą wizję jakąś nakreślić po to, żeby 

 

01:19:16.000 --> 01:19:19.400 

później nie było po prostu problemów organizacyjnych. Także 

 

01:19:19.400 --> 01:19:25.400 

taki mój wniosek, aby po prostu jeżeli te pieniądze wpłyną 

 

01:19:25.400 --> 01:19:29.800 

skutecznie do komornika i udało by się to ziścić to żebyśmy się 

 

01:19:29.800 --> 01:19:34.500 

zastanowili i taką wizję zbudowali jak ten ruch organizacyjny w 

 

01:19:34.500 --> 01:19:38.300 

tym momencie tak zaplanować. Dziękuję bardzo. Dziękuję. I 

 

01:19:38.300 --> 01:19:44.000 



Strona 60 z 62 

 

zgłosił się ad vocem Pan Radny Jan Rerus, proszę. Ja 

 

01:19:44.000 --> 01:19:46.700 

chciałem podziękować za tą informację. Rzeczywiście cenna 

 

01:19:46.700 --> 01:19:50.000 

informacja jakby deweloperskim ja rozumiem, że będą bloki, 

 

01:19:50.000 --> 01:19:56.300 

ale tutaj organizacja ruchu jakby będzie pierwszoplanową, którą 

 

01:19:56.300 --> 01:20:00.200 

już walczymy z tym nie wiem 3 lata czy ile? Nie możemy sobie 

 

01:20:00.200 --> 01:20:03.200 

poradzić, przede wszystkim tam się nie da wjechać, tam 

 

01:20:03.200 --> 01:20:06.800 

się nie da bloku zrobić bez przejazdu przez Osiedle Konstytucji, 

 

01:20:06.800 --> 01:20:11.400 

na który nie dopuścimy tam ruchu osobowego tak wzmożonego. 

 

01:20:11.400 --> 01:20:16.300 

Po drugie same Osiedle Konstytucji miało mieć w planie, było 

 

01:20:16.300 --> 01:20:20.200 

poszerzenie drogi wjazdu od Tkackiej strony no nie jest 

 

01:20:20.200 --> 01:20:23.200 

to zrealizowane, bez tego się nie da zrobić ruchu no i od 

 

01:20:23.200 --> 01:20:27.200 

Armii Krajowej wjazd bezpośrednio bez zrobienia odpowiedniej drogi 

 

01:20:27.200 --> 01:20:31.200 

czy poszerzenia wjazdu chociażby przy tych garażach czy 

 

01:20:31.200 --> 01:20:34.800 

przez Osiedle Konstytucji, ale poszerzony wjazd nie 

 

01:20:34.800 --> 01:20:38.800 

da się wdrożyć ruchu, tam będzie wąskie gardło. 

 

01:20:38.800 --> 01:20:43.800 

Także jak kupił ktoś i ma rozumiem szczere zamiary budować 

 

01:20:43.800 --> 01:20:48.200 

to drogi to co Pan Radny Sebastian Różycki słusznie zauważył 

 

01:20:48.200 --> 01:20:52.600 

to nie trzeba robić tego dzisiaj to trzeba było zrobić wczoraj. 
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01:20:52.600 --> 01:20:57.600 

I tutaj nie wolno ani minuty pozostawić dłużej nie rozstrzygnięcia 

 

01:20:57.600 --> 01:21:04.700 

tego tematu, bo już teraz jest korek. Jeżeli powstaną dodatkowe 

 

01:21:04.700 --> 01:21:09.900 

budynki mieszkalne to mamy całkowicie zakorkowane osiedle 

 

01:21:09.900 --> 01:21:13.700 

i wjazd od Armii Krajowej. Dziękuję. Dziękuję. 

 

01:21:13.700 --> 01:21:17.200 

Jeszcze raz Pan Radny Sebastian Różyczki ad vocem. To 

 

01:21:17.200 --> 01:21:20.500 

co powstanie to tak naprawdę już sprawa przyszłości tak. 

 

01:21:20.500 --> 01:21:24.200 

Natomiast ja po prostu przewiduję, że gdyby doszło do sytuacji, że 

 

01:21:24.200 --> 01:21:28.600 

deweloper czy inwestor będzie chciał postawić bloki no 

 

01:21:28.600 --> 01:21:33.000 

to w tym momencie organizacja ruchu staje się wymogiem koniecznym. 

 

01:21:33.000 --> 01:21:36.000 

I tylko tyle. Natomiast co będzie w tym miejscu to jeszcze 

 

01:21:36.000 --> 01:21:39.500 

za wcześnie żeby decydować. Na razie jest to obszar gdzie 

 

01:21:39.500 --> 01:21:43.600 

ma funkcję komercyjną to nazwijmy, gospodarczą. 

 

01:21:43.600 --> 01:21:46.900 

Dziękuję bardzo. Tam nawet sprzęt ciężki ma problem dojechać. 

 

01:21:46.900 --> 01:21:50.500 

Dziękuję. 

 

01:21:50.500 --> 01:21:53.900 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. Przechodzimy do kolejnego 

 

01:21:53.900 --> 01:21:57.700 

punktu. Punkt 13. Godzina 11.20 

 

01:21:57.700 --> 01:22:02.700 

myślę, że to jakiś mały rekord na sesję zwyczajną. Szanowni 

 

01:22:02.700 --> 01:22:05.600 

Państwo, Wysoka Rado. Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej 
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01:22:05.600 --> 01:22:11.500 

sesji został wyczerpany. Zamykam obrady XLVII sesji VIII kadencji 

 

01:22:11.500 --> 01:22:14.400 

Rady Miejskiej w Sulechowie. Dziękuję bardzo. Dziękujemy. Do widzenia. 


